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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DEL CONSELL COM ARCAL 
DE L’ALT PENEDÈS DEL DIA 8 DE MARÇ DE 2012 
 
A Vilafranca del Penedès, a les 19:30 hores del dia 8 de març de dos mil 
dotze, es reuneix a la sala de sessions de la seva seu el Ple del Consell 
Comarcal de l’Alt Penedès, amb la finalitat de celebrar sessió ordinària amb els 
assistents ressenyats tot seguit: 
 
ASSISTENTS:   
OLIVELLA PASTALLÉ, FRANCESC, President  CIU 
SALIUS GUMÀ, JESÚS, vicepresident primer ERC 
ROSELL MEDALL, MARIA ASSUMPTA, vicepresidenta segona CIU 
PLANAS VILANOVA, FERRAN, vicepresident  tercer CIU 
GUSI AMIGÓ, RAIMON, vicepresident quart CIU 
LLOP FERNÀNDEZ, LLUÏSA MARIA, vicepresidenta cinquena ERC 

 
BOSCH MORGADES, JORDI CIU 
GALIMANY BONATERRA, JOAN MARC CIU 
MARTÍNEZ GONZÁLEZ, VALENTINA CIU 
ROJO SÁNCHEZ, XAVIER CIU 
SOLER VIVES, SANTI CIU 
SURIOL SAUMELL, RAMONA CIU s’incorpora a la 2a moció 
TUYÀ MANZANERA, MARIA JOSEP CIU 
VALLÈS DOMINGO, SERGI CIU 
VILLANUEVA PIN, MARIA CARMEN CIU 
BERNABÉ RODRÍGUEZ, MÒNICA PSC 
DE LA CRUZ MUÑOZ, CISCO PSC      
GARCIA BARRACHINA, SERGI PSC s’incorpora a la 2a moció 
GARCIA BOTAYA, MANOLO PSC 
MARTÍNEZ BRAVO, FILO PSC 
MÈRIDA LÓPEZ, SUSANNA PSC 
ROMERO GAMARRA, FRANCISCO PSC 
TORT MIRALLES, JOSEP PSC 
PAGÈS PONT, POL ERC 
CALDENTEY QUEROL, LUÍS F. PP 
JIMÉNEZ MORERA, CARLES PP 
NAVARRO DOMÈNECH, XAVIER CUP-PA 
ANFRUNS DAVÍ, JOSEP ICV-EU-A-E 

 
Actua com a Secretària: Montserrat Baulas Bordes 
Interventor: Antoni Peiret de Antonio 
 
EXCUSEN ASSISTÈNCIA:   
MASDEU BAQUÈS, DAVID CIU 
CASAS MATEO, SERVAND PSC 
GABARRÓ CASANOVAS, MARCEL PSC 
JOVER FONTAINE, ÀLEX PSC 
VALLS COMAS, LLUÍS PSC 
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El president obre la sessió d’acord amb l’ordre del dia següent: 
 
 
I- PART RESOLUTIVA  
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 16 de febrer de 2012. 
 
2. Informacions de la Presidència.  

 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA D’EC ONOMIA I 

HISENDA 
 

3. Donar compte de la liquidació del pressupost del  Consell Comarcal 
de l’Alt Penedès de l’exercici 2011. 

 
4. Aprovació inicial del Programa d’Actuació Comarc al. 

 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE P LANS 
TRANSVERSALS 

 
5. Aprovació dels plecs de clàusules administrative s i tècniques que 

han de regir el procediment obert per a l’adjudicac ió del contracte 
de prestació de serveis de suport a Ajuntaments de l’Alt Penedès 
en matèria de Joventut. 

 
6. Aprovació dels plecs de clàusules administrative s i tècniques que 

han de regir el procediment obert per a l’adjudicac ió del contracte 
de gestió del servei públic de monitoratge de trans port escolar de 
la comarca de l’Alt Penedès, modalitat concessió. 

 
 
II- PART DE CONTROL 

 
7. Donar compte de Decrets de la Presidència. 
 
8. Donar compte de les actes de la Junta de Govern de les sessions 

de 26 de gener i 16 de febrer de 2012. 
 
 

9. Precs i Preguntes. 
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I- PART RESOLUTIVA  

 
 

1- Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 16 de febrer de 2012. 
 

L’acta és aprovada per unanimitat dels membres presents. 
 
 

2- Informacions de la Presidència.  
 
El Ple de 16 de febrer de 2012 va prendre coneixement de la renúncia 
presentada per la senyora Judit Garcia Cruset com a consellera d’aquest 
Consell Comarcal, nomenada per acord de Ple de data 22 de juliol de 2011.  
 
Amb registre d’entrada núm. 1.253, de 7 de març de 2012, el President de la 
Junta Electoral Central ha expedit credencial per a la designació de consellera 
comarcal a favor de la senyor Valentina Martínez González en substitució de la 
senyora Judit Garcia Cruset. 
 
La Secretaria del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, senyora Montserrat Baulas, 
manifesta que la senyora Martínez ha formulat les declaracions corresponents i 
ha acreditat la seva personalitat mitjançant l’exhibició del seu document 
nacional d’identitat. 
 
A continuació la secretària llegeix la fórmula de jurament dirigida a la senyora 
Martínez següent: 
“Jureu o prometeu  per la vostra consciència i honor complir fidelment les 
obligacions del càrrec de consellera del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, amb 
lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar la Constitució i l’Estatut de Catalunya”. 
 
“Ho juro” 
 
El president del Consell Comarcal de l’Alt Penedès, senyor Francesc Olivella, li 
dóna la benvinguda al Consell Comarcal i també al Govern del Consell Comarcal,  
ja que, a partir d’ara, treballaran conjuntament. 
 
 
A continuació el President informa dels temes següents: 
 
Hi va haver aquest cap de setmana un incendi aquí, als municipis de Torrelles i 
de Font-rubí. Es va poder extingir ràpidament. Per les notícies que he sentit, es 
parla d’aproximadament entre 8 i 10 Ha de massa forestal cremada. La veritat 
és que cal agrair des d’aquí l’eficàcia de les ADF del Penedès-Garraf per la 
rapidesa d’assistència i de treball. També als ajuntaments de Torrelles i de 
Font-rubí per l’eficàcia. I en tot cas, els bombers també van fer la seva feina, tot 
i que no amb la celeritat que segurament fora desitjable. Però bé, en tot cas, 
caldrà insistir en aquest tema de cara als efectius. Tot i que cal destacar que 
aquest moment estem passant un període de sequera importantíssim. Avui 
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mateix, en la zona del Pirineu, al voltant de Gerri de la Sal, hi ha 4 incendis en 
marxa, amb molta complicació en l’extinció. I per tant doncs, caldrà fer públic a 
la societat en general que siguem molt cauts a l’hora de fer foc o de no fer-ne, 
o de vigilar molt amb tot el tema dels incendis forestals. 
 
Per altra banda, volia comentar també, el tema del Bus-nit. Que era un tema 
que teníem a sobre la taula de feia un temps. I que des de la Direcció General 
de Mobilitat, se’ns ha fet arribar una proposta de millora respecte a la solució 
anterior. En tot cas, també s’ha fet arribar als ajuntaments afectats. Que en tot 
cas, us comentaré per sobre. 
 
Tal com queda la proposta que ens han fet i que, en tot cas, ara hi podem fer 
arribar els suggeriments pertinents, doncs queda d’alguna manera, que el 
transport del bus nocturn des de Vilafranca a Barcelona dels divendres i 
dissabtes nit, en el moment en que hi ha l’últim tren, que és a les 22:30, n’hi 
haurà a les 12 de la nit, pràcticament, en surt un des de Vilafranca direcció 
Sant Sadurní fins a Barcelona. A les 00:24 un cap a Vilanova. A les 2:34 un cap 
a Vilanova, entenc que després cap a Barcelona. I a les 3:25 un altra cap a 
Sant Sadurní i Barcelona. I, els retorns de Barcelona cap a Vilafranca, amb les 
mateixes freqüències, també uns per Vilanova i uns altres per Gelida - St. 
Sadurní – Vilafranca – Els Monjos. Per tant, queda la nit coberta amb 4 
transports. Dos via Vilanova i dos via Monjos – Vilafranca – Sant Sadurní – 
Gelida – Barcelona. I per tant, jo aquí us informo. També és veritat que com 
que s’han informat els ajuntaments, estarà bé que, si convé, la setmana que ve 
si us sembla, ens puguem veure i comentar-ho. I si hi ha alguna proposta nova, 
o alguna modificació que ens sembli que calgui reclamar, doncs en tot cas, ho 
podem comentar. 
  
També dir que, l’altra dia, en el Consell d’Alcaldes va sortir tot un tema que hi 
ha pendent, referent a les millores que cal fer a la C-15. Concretament, als 
municipis de Puigdàlber, el Pla i la Granada, si no recordo malament. Es va 
quedar d’acord amb que l’alcalde del Pla, el Santi, que també és conseller, 
podria encapçalar aquest tema de cara a demanar a GISA i a Carreteres de la 
Generalitat aquestes millores, en quant a vials laterals de la pròpia carretera. 
Però, també és cert que, aquesta setmana hi ha hagut un accident greu en un 
punt de la C-15 a La Granada, i que l’alcalde també està molt preocupat amb 
aquest tema, lògicament. Per tant, dintre d’aquest grup de treball, també 
insistirem a GISA i a Carreteres per intentar buscar solucions per resoldre 
aquest punt, on no és el primer accident que hi ha. Greu, a més a més. I que 
per tant, caldrà buscar-hi una solució en aquesta via. 
 
 
3- Donar compte de la liquidació del pressupost del  Consell Comarcal de 
l’Alt Penedès de l’exercici 2011. 
 
En compliment del que disposa l’article 193.4 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les 
Hisendes Locals, es dóna compte al Ple de la liquidació del pressupost del 
Consell Comarcal de l’Alt Penedès de l’exercici 2011, l’aprovació de la qual va 
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fer-se, respectivament,  mitjançant el Decret de la Presidència, núm. 24, de 21 
de febrer de 2012, el qual es transcriu a continuació:    
 
“El president d'aquesta corporació, en compliment del que disposa l'article 191 
del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós 
de la Llei reguladora de les hisendes locals. 
 
RESOL: 
 
Aprovar la liquidació del pressupost del Consell Comarcal de l'Alt Penedès 
referent a l'exercici de 2011, amb el detall següent:  
 
I.-  LIQUIDACIÓ DE L'EXERCICI CORRENT 
  
 1. Estat de despeses: 
    - Liquidació de l'estat de despeses 
    - Desenvolupament dels pagaments dels pressupostos 
 
 2. Estat d'ingressos: 
    - Liquidació de l'estat d'ingressos 
    - Desenvolupament dels compromisos d'ingrés 
    - Desenvolupament del procés de gestió: 
  * Drets reconeguts 
  * Liquidacions cancel.lades 
    - Desenvolupament de les devolucions d'ingressos 
 
 3. Resultat pressupostari: 
 

- Drets reconeguts nets  11.867.564,71 
- Obligacions reconegudes netes  11.543.069,29 
- Resultat pressupostari 324.495,42 
- Desviacions positives de 
finançament      

2.886.953,74 

- Despeses finançades amb romanent 
líquid de Tresoreria 

2.722.152,80 

- Resultat pressupostat ajustat 159.694,48 
 
II.- LIQUIDACIÓ DELS PRESSUPOSTOS TANCATS 

1.  Estat de Despeses:  
- Saldo inicial obligacions  

        a 1-01-2011   376.023,99 
- Saldo final obligacions a  
  a 31-12-2011  380.445,04 

2. Estat d'ingressos:  
  - Saldo dels drets pendents   

    cobrament a 1-01-2011  174.389,24 
 - Saldo dels drets pendents   
    cobrament a 31-12-2011 299.380,70 

 
III.- ROMANENTS DE CRÈDIT 

1. Despeses:   12.680.160,37 
- Romanents per operacions de    
   capital     10.496.045,82  
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  - Romanents afectats d’ingressos 2.059.228,47  
  -  Romanents en fase AD 124.886,08  
2. Ingressos:  12.680.160,37 

  
IV.- ROMANENTS DE TRESORERIA 

1.    Fons líquids Tresoreria final exercici  1.318.982,06 
  

2. Deutors pendents de cobrament final       
exercici 

 3.896.757,40 

  -  Del pressupost d’ingressos    
     Pressupost corrent 3.715.918,35  
  -  Del pressupost d’ingressos    
     Pressupost tancat 299.382,70  
  -  D’operacions no   

pressupostàries 
4.111,21  

  -  Ingressos pendents d’aplicació   
     definitiva 122.654,86  

 
3. Creditors pendents de pagament final       

exercici 
 2.051.126,92 

 -  Del pressupost de despeses   
Pressupost corrent 1.406.627,03  

 -  Del pressupost de despeses   
Pressupost tancat 380.445,04  

 -  D’altres operacions no          
pressupostàries 

 
264.054,85 

 

 -  Pagaments pendents      
d’aplicació definitiva 

 
0,00 

 

                          
I   -  Romanent de Tresoreria brut 3.164.612,54 
II -  Saldos de dubtós cobrament 141.997,28 
III -  Excés de finançament afectat                                                           2.886.953,74 
IV -  Romanent de Tresoreria per a despeses generals                                         135.661,32 

“ 
INTERVENCIONS: 
 
Vicepresident tercer, senyor Ferran Planas: 
Explicaré, més que res, de quina forma arribem a aquest romanent de 
tresoreria de 135.661,32 euros. Nosaltres proveníem d’un romanent de 
tresoreria en el 2010 de 175.600 euros. I podríem dir que arribem a aquests 
135.000 perquè hi ha hagut, per una banda, uns majors ingressos, per altra, hi 
ha hagut menys ingressos. També hem tingut uns estalvis. Després, teníem un 
romanent de tresoreria del 2010 no aplicat. I finalment, tota una sèrie 
d’anul·lacions pendents de cobrament i pendents de pagament d’exercicis 
tancats.  
 
A majors ingressos, és a dir, amb una sèrie d’ingressos no esperats, hem tingut 
94.800 euros. 
 
Per una altra banda, en determinades partides s’han produït menys ingressos 
en la quantia de 165.570 euros. Hem estalviat uns 230.000 euros. I després 
també teníem un romanent de tresoreria del 2010 no disposat de 96.970. 
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Cal destacar, amb majors ingressos, quotes ajuntaments serveis socials, hem 
tingut un increment de 43.000 euros. Amb la partida d’ajuntaments, plans 
d’emergència 22.000, pràcticament 23.000 euros de més. En quant a menys 
ingressos, cal destacar la transferència de la Generalitat del Fons de 
Cooperació Local, hem deixat de cobrar 93.500 euros. I de l’ICASS, 13.000 
euros de menys. I en quant als estalvis, sobretot s’ha estalviat molt amb lo que 
és la despesa general, capítol 2, 173.000 euros. 
 
També cal destacar, amb despeses de personal, 18.000 euros d’estalvi, dels 
quals 14.000 era amb el tema de la gerència i coordinadors.  
 
Si fem tota aquesta suma algebraica, passaríem d’aquests 175.000 als 135.000 
del 2011. 
 
El Ple en resta assabentat. 
 
 
4- Aprovació inicial del Programa d’Actuació Comarc al. 
 
El Programa d’Actuació Comarcal (d’ara endavant PAC) és un instrument per 
a la presa de decisions en l’àmbit de les seves actuacions durant el termini de 
quatre anys. 
 
La Llei de l’organització comarcal de Catalunya determina que els consells 
comarcals han d’elaborar un programa d’actuació comarcal (PAC) que ha 
d’incloure serveis, activitats i obres que han de dur a terme, la manera 
d’acomplir-los, els mecanismes de coordinació amb els municipis i comarques 
limítrofes i la previsió dels recursos necessaris per a finançar les actuacions. 
 
Aquest PAC ha estat elaborat a partir del marc jurídic que s’estableix l’art. 29 
del Decret Legislatiu 4/2003, de 4 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós 
de la Llei de l’organització comarcal de Catalunya. Sotmès a la consideració 
del Consell d’Alcaldes, ha estat informat en data 24 de febrer de 2012. 
 
Els programes d'actuació comarcal tenen una vigència de quatre anys, sens 
perjudici de les modificacions que acordi el Ple del Consell Comarcal seguint el 
mateix procediment establert per a aprovar i de les revisions que estableixin 
els mateixos programes. 
 
Vist el que disposa l’article 14 del Decret Legislatiu 4/2003, de 4 de novembre, 
pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Organització Comarcal de Catalunya, 
en relació a la competència del Ple per a la seva aprovació. 
 
S’ACORDA: 
 

1- Aprovar inicialment el Programa d’Actuació Comarcal del Consell 
Comarcal de l’Alt Penedès. 

2- Sotmetre l’expedient a informació pública per un període de trenta dies, 
a l’efecte de formulació de reclamacions i/o suggeriments, mitjançant 
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edicte per publicar al DOGC, en el BOP, al web i al tauler del Consell 
Comarcal. 

 
 
INTERVENCIONS: 
 
President: 
Com tots sabem, al Consell Comarcal hem de tenir un Programa d’Acció 
Comarcal. En aquest cas, portem a aprovació el segon Programa d’Acció 
Comarcal d’aquest Consell Comarcal, perquè ja n’hi havia hagut un. I per tant, 
aquest és el segon que es porta inicialment a aprovació com a projecte. 
Aquest Pla d’Acció Comarcal contempla, genèricament, tal i com hem pogut 
veure, perquè tots els consellers i conselleres ja el tenim, totes aquelles 
accions i temes que el Consell Comarcal desenvolupa dintre de les seves 
obligacions. Com és en les àrees importants amb tot el tema d’Atenció a les 
Persones, amb tot el tema de Territori i Sostenibilitat, amb tot el tema de 
Promoció Econòmica i Comarcal, l’àrea que en diem de Plans Transversals, 
amb Ensenyament, Cultura, Esports, Joventut  i Habitatge i l’àrea corresponent 
d’Economia i Hisenda. 
Dintre del PAC estan desenvolupats cada un d’aquests temes. Molt centrat 
amb l’objectiu a l’àrea de Promoció Econòmica Comarcal, en l’àmbit 
d’Empresa i Ocupació. En l’àmbit de turisme - enoturisme, en l’àmbit també de 
productes de la terra. I per tant, són àmbits importants de dinamització 
econòmica de la comarca. Podem detallar, però en tot cas, no ens farem 
extensius. 
Com bé sabeu, dintre de lo que us hem repartit junt amb la proposta, hi ha 
desglossat cada un dels temes. Tot el tema de Rutes Verdes, tot el tema 
d’Enoturisme. Tots els temes que hem anat ja debatent i que formaven part del 
programa d’aquest Govern del Consell Comarcal. I que per tant, està inclòs en 
aquest Pla d’Acció Comarcal.  
Com a document, és un pla que hem posat a debat en el propi Ple de Consell 
d’Alcaldes. Que el Ple de Consell d’Alcaldes hi va donar el vist-i-plau pertinent, 
per unanimitat. I que per tant, entenc que forma part dels alcaldes de la 
comarca el fet d’estar-hi d’acord.  
És un document que entenem que, encara que fem una aprovació inicial, que 
evidentment, ara hi haurà un període pertinent d’al·legacions. I que per tant, 
fins a la seva aprovació definitiva, entenem que, com a document de treball 
que ha de ser, del Govern d’aquest Consell Comarcal i del Consell Comarcal, 
doncs ha de ser un document viu, obert en tot moment. I que per tant, en 
qualsevol moment ha d’admetre modificacions. Siguin dels propis consellers i 
conselleres, siguin dels grups polítics, siguin dels suggeriments que ens 
puguin arribar, inclús, a través de la ciutadania. I per tant, haurà de ser un 
document que haurem de tenir penjat a la web del Consell Comarcal. I haurà 
d’admetre aquests suggeriments per tal de poder-lo, entenc que, millorar en tot 
moment. I que per tant, és un document que ara posaríem a debat i a proposta 
de votació al plenari del Consell Comarcal. 
 
Portaveu d’ICV-EU-A-E, conseller senyor Josep Anfruns: 
Lo que vostès ens plantegem avui és el seu Pla d’Actuació Comarcal. És a dir, 
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el que seria el seu programa de Govern. Lo qual em sembla molt bé que el 
presentin. I molt legítim. Lògicament, és el que vostès volen fer i el que ens 
proposen que hi donem suport. 
Partint d’entrada de que és el seu, poca cosa hi tenim a dir des de l’oposició. 
Però, ja més a tall d’opinió com a grup, nosaltres el que pensem és que és un 
molt bon llistat de bones intencions. És un fantàstic brindis al sol de coses a 
fer. Que està molt bé. Que tant de bo es puguin fer totes. Que ens plantegen, 
com deia abans, una mena de carta als reis de desitjos i intencions. Totes molt 
ben intencionades, lògicament. I que tenen una característica, que són molt 
poc concretes. És a dir, no entren en el detall. No especifiquen exactament 
com es faran aquests grans desitjos. I en el capítol de com es finançaran, que 
és al final de cada paràgraf, diu que depenen de finançaments sempre 
externs. És a dir, Diputació, Generalitat i contribucions dels ajuntaments, que 
tal com estan les coses, és algo com dir que si venen els diners, doncs ho 
farem. Però tal com estan les situacions i lo que s’anuncia des de Generalitat, 
Diputació, etc., és com dir que es basa tot en un pressupòsit o un hipotètic 
finançament de convenis que se signaran o no.  
Per tant, torno al principi, els felicito perquè és un llistat de molt bones 
intencions. I que em sembla que no va més enllà d’aquí. I amb una capacitat 
de finançament que en aquests moments està absolutament verda. És a dir, 
no hi ha cap concreció. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Aquest Pla d’Acció Comarcal, com bé deia el Pep, és una carta als reis. Una 
carta dient m’he portat be i porteu-me tot això. Però falten parts molt 
importants. 
Primer, la participació. La participació, no en el període d’al·legacions, sinó 
participació prèvia. Perquè no oblidem que en aquest PAC  es defineix territori 
i es defineix comarca. I per tant, més enllà del Consell d’Alcaldes o del Consell 
Comarcal, entenem que totes les entitats vinculades al Penedès tenen a dir tal 
com  sona el tema. 
Després, la qüestió del finançament. Està molt bé dir que farem coses amb un 
finançament que “se supone”. Que en aquest moment no el tenim assegurat. I 
per tant, està generant unes expectatives que difícilment podrà complir aquest 
Consell Comarcal. 
Trobem a faltar terminis. Terminis i un calendari d’actuacions. Trobem a faltar 
també eines de valoració de resultats esperats. No sabem com es valorarà. 
Creiem que ens falta algun objectiu. Que l’objectiu bàsic per nosaltres al 
Consell Comarcal ha de ser saber com pot ser útil als ajuntaments de la 
comarca. I com pot ser útil, també, als ciutadans. I els mecanismes que 
utilitzarà.  
Hem trobat a faltar objectius clars de defensa del territori. I també hem trobat a 
faltar suport a la cultura penedesenca.  
Per tant, entenem que és un Pla d’Actuació Comarcal que pot ser aprovat, 
pràcticament, per qualsevol consell comarcal. Que no respon a la realitat del 
territori. No respon a la realitat de les necessitats de les persones i entitats. I 
tampoc respon a la realitat dels recursos que té en aquest moment el Consell 
Comarcal. 
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Portaveu del PSC-PM, conseller senyor Francisco Romero: 
Nosaltres en aquest tema ens abstindrem. Bàsicament, pel següent: pesem 
que és iniciativa del Govern. I per tant, és un instrument que qui l’haurà 
d’aplicar és el Govern. Però també pensem que nosaltres varem plantejar la 
necessitat de fer el Consell d’Alcaldes, que és un tema que es va fer. I bé, 
esperarem una mica aquest que entenem que és un document obert i viu, 
doncs com es va aplicant i quines són les concrecions. Per tant, la nostra 
posició, d’entrada, serà aquesta abstenció. 
 
President: 
Jo només comentar, bàsicament, que a nivell de Govern entenem que aquesta 
proposta, tot i que es pugui comentar de si és una carta als reis o si és un 
brindis al sol, que al final entenc que ve a dir el mateix una cosa que l’altra. 
Doncs moltes de les coses que hi són, en el fons, algunes ja s’estan fent. I és 
lògic que el finançament del Consell Comarcal, que no cobra taxes ni quotes 
directament, doncs vingui d’administracions superiors o d’ajuntaments. En 
aquest cas, de Diputació, Generalitat i ajuntaments. I per tant, és lògic que 
això s’hagi de fer d’aquesta manera. Amb motiu de l’aprovació del pressupost 
de cada any, s’aniran dotant les partides pertinents per anar executant i 
confeccionant el Pla d’Acció Comarcal. 
En quant als terminis que es comentava. Entenc que els terminis i els tempos 
amb algunes de les accions, com que són d’acció continuada, tot els temes 
d’Acció Social i tots els temes d’Ensenyament i tots els temes aquests, doncs 
lògicament, es van fent cada dia. I per tant, no necessiten un termini fix 
marcat. I en canvi n’hi ha d’altres que sí. Que necessiten termini i que per tant 
els hi anirem posant. I és cert, alguns temes de obres, per exemple. O 
d’execució d’alguns projectes, per exemple, que és un tema que caldrà 
engegar i caldrà posar en marxa. La possibilitat d’un viver de cellers a la 
comarca, que n’hem parlat alguna hora. Són temes d’aquests que, 
evidentment, caldrà anar posant-hi termini en cada un dels moments.  
Eines de valoració. Les eines de valoració és la feina ben feta. S’ha d’anar 
valorant cada dia això. No és un tema de tenir aquí i crear un comitè d’experts 
que valori. Ja l’he entès senyor Navarro. No li estic dient que no.  
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
El que estem parlant es que tots, no només vostès, tothom que està aquí i 
tothom que sigui de la comarca, necessita alguns valors i objectius per 
mesurar, no sé si he fet bé o malament. És a dir, fer la feina ben feta, que la 
digui un mateix que està fent la feina ben feta, evidentment, vostès no diran 
que han fet malament la feina. 
 
President: 
Però si alguna vegada t’equivoques també ho has de reconèixer i dir: m’he 
equivocat. I ja està. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
No ho sé. Però en tot cas, sí que estaria bé que posessin alguns elements que 
ens permetin avaluar que s’ha complert amb el Pla d’Actuació Comarcal. 
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President: 
En tot cas, caldrà segurament que busquem aquests elements i que els 
puguem valorar. I després, nosaltres sí que entenem que això són 
mecanismes útils a la comarca. Entenem que sí, que aquest Pla és útil a la 
comarca pels serveis que proposa i per tots els diferents temes que es 
proposen. I que sí que clarament és fa una defensa del territori en quant a 
defensa de la vegueria, en quant a defensa de tot el tema d’enoturisme 
Penedès, en quant a defensa del paisatge i demés. En tota la seva amplitud. I 
per tant, sí que entenem que es defensa el territori des d’aquest Pla d’Acció 
Comarcal. I pels dos grups que en aquest cas formen el Govern, és un 
d’aquells temes que tenim clar que la defensa del territori forma part una mica 
del nostre ADN.  
En quant al tema de participació. Com jo deia, és un document obert. I que per 
tant, permetrà en qualsevol moment, la participació. No només dels grups 
polítics i dels consellers i conselleres, sinó que qualsevol entitat, institució o 
persona de la comarca que ens vulgui fer aportacions i que puguem incorporar 
en aquest Pla d’Acció Comarcal. Sempre i quant considerem, la majoria, que 
són realment coses que s’han d’incorporar i que són necessàries. I que 
podrem aconseguir, tant el finançament, com el seu desenvolupament.  
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Respecte al tema de participació. Ja sé que nosaltres sempre parlem molt de 
participació. Però, entenem que aquest document és un document de Govern. 
Un document de com definir la comarca. De què volem per la comarca. I 
entenem que, en aquesta participació de la definició de la comarca, no només 
hem de participar nosaltres, sinó que des dels sindicats, entitats empresarials, 
entitats vinculades al món de la cultura o de l’esport, haurien de tenir la 
possibilitat de participar en la definició d’aquest territori. Plantejar-ho això com 
un període d’al·legacions, creiem que no ajuda a entendre el territori amb una 
forma participativa. 
 
President: 
Senyor Navarro, em sembla que he intentat explicar-me en el sentit de que és 
un document obert i que totes les aportacions, ja ho he explicat. I per tant, 
entenc que en aquest procés es podrà incorporar tota aquella part que des del 
territori, des de qualsevol, ja ho he dit, institució, entitat, agents socials i 
persones, a títol individual, puguin aportar a aquest document. I per tant, 
entenem que, en aquest sentit, és obert. I que per tant es podran fer aquestes 
incorporacions. 
 
 
VOTACIÓ: L’acord és aprovat per 17 vots a favor dels consellers presents dels 
grups polítics comarcals de CIU, d’ERC i del PP, 1 vot en contra del grup 
polític comarcal de la CUP-PA i 8 abstencions dels consellers presents dels 
grups polítics comarcals del PSC-PM i d’ICV-EU-A-E. 
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5- Aprovació dels plecs de clàusules administrative s i tècniques que han 
de regir el procediment obert per a l’adjudicació d el contracte de 
prestació de serveis de suport a Ajuntaments de l’A lt Penedès en matèria 
de Joventut. 
 
Atès que a data 16 de maig de 2011, per Decret de la Presidència núm. 23, es 
va resoldre adjudicar a l’empresa Azimut Projectes, SL, de conformitat amb 
l’informe del cap del servei de joventut, la contractació de serveis de suport en 
matèria de joventut als ajuntaments de l’Alt Penedès. 
 
Atès que la Junta de Govern de 15 de desembre de 2011 va aprovar prorrogar 
el contracte administratiu de serveis de suport en matèria de Joventut als 
Ajuntaments de l’Alt Penedès, subscrit a data 30 de maig de 2011, amb 
l’empresa Azimut Projectes, SL, amb efectes de l’1 de gener i fins al 30 de juny 
2012. 
 
Atesa la necessitat d’iniciar novament els tràmits oportuns per tal de procedir a 
una nova licitació per a l’adjudicació d’aquest servei. 
 
Vista l’existència de consignació pressupostària suficient a l’aplicació 337.227060 
del pressupost de 2012. 
 
Vist el que disposen l’art. 109 i següents del Real Decret Legislatiu 3/2011, de 
14 de novembre, pel qual s’aprova el text refós de la llei de Contractes del 
sector públic. 
 
S’ACORDA: 
 

1- Denunciar el contracte i la respectiva pròrroga del servei de suport en 
matèria de Joventut als Ajuntaments de l’Alt Penedès, adjudicat a 
l’empresa Azimut Projectes, SL. 

2- Aprovar la devolució de la garantia definitiva dipositada al Consell 
Comarcal un cop finalitzat el contracte i complert satisfactòriament el 
mateix, i tenint en compte que no en resultin responsabilitats que s’hagin 
d’exercir sobre la garantia. 

3- Aprovar l’inici de l’expedient de contractació per a la contractació de 
serveis de suport en matèria de joventut als ajuntaments de l’Alt 
Penedès. 

4- Aprovar inicialment el plec de clàusules administratives i tècniques que 
regirà la contractació de serveis de suport en matèria de joventut als 
ajuntaments de l’Alt Penedès. La contractació es tramitarà de forma 
ordinària i es durà a terme mitjançant procediment obert, en virtut d’allò 
que estableix l’art.138 del RD Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei de contractes del sector públic.  

5- Aprovar el pressupost màxim de licitació de la contractació que es fixa 
en la quantitat anual de 78.130,33€ (IVA exclòs). 

6- Aprovar la plurianualitat de la despesa. La despesa corresponent als 
exercicis successius, a l’exercici 2012, es farà efectiva amb càrrec a les 
aplicacions equivalents del pressupost corresponent, d’acord amb el que 
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estableix l’article 174 del Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març. 

7- Aprovar l’inici simultani dels tràmits necessaris per a la licitació del 
servei esmentat per tal que es pugin presentar les proposicions en el 
termini de 15 dies naturals. 

8- Exposar al públic mitjançant anuncis al perfil del contractant, al BOP i al 
DOGC. 

9- Notificar el present acord a l’empresa interessada a efectes de la 
denúncia dels contracte i la seva pròrroga.  

 
 
INTERVENCIONS: 
 
Conseller de Joventut i Habitatge, senyor Sergi Vallès: 
Aquest plec de clàusules administratives és per tal de que, des del Consell 
Comarcal, a través de l’àrea de Joventut, puguem seguir donant servei als 
ajuntaments que tenen conveni amb nosaltres. Que ara, actualment, tornen a 
ser 15 com eren fins ara. Alguns han extingit el conveni i d’altres són nous.  
L’empresa que ens ho fa actualment, l’empresa Azimut, acaba el contracte 
aquest juny. I per tal de que puguem seguir prestant aquest servei, es treu 
aquest plec de condicions. És un procediment obert a tothom. Que el total són 
78.130,33 euros, com ha dit la secretària. Més l’IVA, són un total de 84.380,76 
euros. I això tindrà una durada d’un any. I com a màxim es podrà prorrogar un 
any més. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
És un aspecte tècnic que entenem que, des del punt de vista legal, és correcte. 
El que sí que ens agradaria, i vagi això també per peticions que farem més 
endavant, doncs que totes aquestes concessions que fem des del Consell 
Comarcal, s’intentin fer a empreses vinculades al territori. Sabem que és 
complicat, però possiblement podem incloure alguna clàusula, en cas d’empat, 
que permeti que tinguem, com a valoració més important, la pertinença en el 
territori.  
 
President: 
Sé que es te en compte. Entenc perfectament el que m’està dient. I en sóc 
partidari, també. I per tant, així ho tindrem en compte. 
 
Portaveu del PP, conseller senyor Lluís Fernando Caldentey: 
En aquest punt coincidim totalment amb les anteriors manifestacions. Entenem 
que aquí s’hauria de contemplar, i no contempla, que tenint en compte que ara 
acaba una empresa que crec que era d’Igualada, si no ho tinc mal entès, 
hauríem d’intentar potenciar totes les empreses penedesenques. Potser via 
concurs, o via com sigui. Això no hi figura en el document que hem rebut. Jo 
demanaria que s’inclogués. 
 
President: 
És un procediment obert. I en els procediments oberts no es pot posar que vols 
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que l’empresa sigui de tal territori, o de tal ciutat o de tal localització. És 
anticonstitucional. Per tant, en tot cas, els plecs de clàusules s’han de fer de la 
manera en què tu puguis assegurar-te que el servei que es dóna sigui el 
correcte, d’acord amb les condicions que ha de complir el servei. I en tot cas, si 
vols vinculació territorial, hi ha un apartat en les puntuacions que es pot posar, 
que és coneixement del territori, etc. Per tant, d’acord, i el senyor Xavi Navarro 
també ho ha expressat, però mai es pot posar lo altre. Per tant, ho tindrem en 
compte i ho valorarem. 
 
VOTACIÓ: L’acord és aprovat per 18 vots a favor dels consellers presents dels 
grups polítics comarcals de CIU, d’ERC, del PP i d’ICV-EU-A-E, i 8 abstencions 
dels consellers presents dels grups polítics comarcals del PSC-PM i de la 
CUP-PA. 
 
 
(S’absenten de la sessió la consellera del grup polític d’ERC, senyora Lluïsa 
Llop Fernández, i el conseller del grup polític comarcal d’ICV-EU-A-E, senyor 
Josep Anfruns Daví.) 
 
 
6- Aprovació dels plecs de clàusules administrative s i tècniques que han 
de regir el procediment obert per a l’adjudicació d el contracte de gestió 
del servei públic de monitoratge de transport escol ar de la comarca de 
l’Alt Penedès, modalitat concessió. 
 
Atès que el Ple de 16 d’abril de 2007 va adjudicar el concurs públic per 
procediment obert, modalitat concessió, de la prestació del servei públic de 
monitoratge de transport escolar de la comarca de l’Alt Penedès a l’empresa 
Eurest Colectividades, SA, actualment EUREST COLECTIVIDADES, SL. 
 
Atès que la vigència del contracte s'iniciava el 12 de setembre de 2007 i 
s'acabava el 19 de juny de 2008, no obstant això, es podiat prorrogar per 
anualitats successives, durant quatre cursos acadèmics si les dues parts ho 
manifestaven expressament.  
 
Atès que anualment s’ha prorrogat el contracte essent la del curs escolar 2011-
2012, la última pròrroga per haver esgotat el termini de vigència del mateix 
incloses les pròrrogues. 
 
Atesa la necessitat d’iniciar novament els tràmits oportuns per tal de procedir a 
una nova licitació per a la concessió d’aquest servei. 
 
Vista l’existència de consignació pressupostària suficient a l’aplicació 324.226990 
i 324.226990 del pressupost de 2012. 
 
Vist el que disposen l’art. 109 i següents del Real Decret Legislatiu 3/2011, de 
14 de novembre, pel qual s’aprova el text refós de la llei de Contractes del 
sector públic. 
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S’ACORDA: 
 

1- Denunciar el contracte i les respectives pròrrogues i/o annexes de la 
concessió del servei públic de monitoratge de transport escolar de la 
comarca de l’Alt Penedès adjudicat a l’empresa EUREST 
COLECTIVIDADES, SL.  

2- Aprovar la devolució de les garanties definitives dipositades al Consell 
Comarcal un cop finalitzat el contracte del curs escolar 2011-2012 i 
complert satisfactòriament el mateix, i tenint en compte que no en 
resultin responsabilitats que s’hagin d’exercir sobre la garantia. 

3- Aprovar l’inici de l’expedient de contractació per a la gestió del servei 
públic de monitoratge de transport escolar de la comarca de l’Alt 
Penedès, modalitat concessió. 

4- Aprovar inicialment el plec de clàusules administratives i tècniques que 
regirà la contractació del servei públic de monitoratge de transport 
escolar de la comarca de l’Alt Penedès. La contractació es tramitarà de 
forma ordinària i es durà a terme mitjançant procediment obert, en virtut 
d’allò que estableix l’art.138 del RD Legislatiu 3/2011, de 14 de 
novembre, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei de contractes del 
sector públic.  

5- Aprovar en aquest procediment de contractació el pressupost 
desglossat per preu/hora de 18,02€ (IVA exclòs). El preu estimat del 
contracte en còmput anual és de 255.992,48 € (IVA exclòs).  

6- Aprovar la plurianualitat de la despesa. La despesa corresponent als 
exercicis successius, a l’exercici 2012, es farà efectiva amb càrrec a les 
aplicacions equivalents del pressupost corresponent, d’acord amb el que 
estableix l’article 174 del Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals aprovat pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març. 

7- Aprovar l’inici simultani dels tràmits necessaris per a la licitació del 
servei esmentat per tal que es puguin presentar les proposicions en el 
termini de 15 dies naturals. 

8- Exposar al públic mitjançant anuncis al perfil del contractant, al BOP i al 
DOGC. 

9- Notificar el present acord a l’empresa interessada a efectes de la 
denúncia dels contracte, les seves pròrrogues i/o annexes.  

 
 
INTERVENCIONS: 
 
Conseller d’Ensenyament, senyor Jordi Bosch: 
Crec que han quedat prou clars els aspectes d’aquest plec de clàusules.  
L’únic que sí m’agradaria donar rellevància a 2 ò 3 aspectes. I, un d’ells, és 
que aquest plec de clàusules, ja des de fa 9 anys, va deslligat del que és la 
licitació del servei del transport. I el motiu és perquè, tenint-ho de forma 
separada, ens permet que hi hagi una persona que està aquí, al Consell, que 
controla tot el tema d’assistències de gent que puja al transport i gent que no hi 
puja. I això ens permet tenir aquest control. I també ens permet posar èmfasi 
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per solucionar tots els temes que puguin sortir en la gestió d’aquest servei i 
possibles incidències que vagin sortint dia a dia. Això, abans de que es fes 
aquesta separació, a vegades havia provocat que alguna incidència no hagués 
arribat aquí al Consell. Ja que moltes vegades la persona que es posava de 
monitor era posada per la mateixa empresa del transport i moltes vegades fins 
i tot tampoc no hi era. I això, des de fa 9 anys, es porta de forma separada i 
ens permet tenir tot aquest control, que a la vegada serveix per millorar tota la 
gestió i el servei que s’està donant. 
També, un altre aspecte és, tal com ja ho posa en el plec de clàusules, en les 
últimes pàgines, estem parlant de 42 treballadors. Que estan pagats segons el 
conveni del lleure, i que corresponen a les 36 rutes de servei de transport que 
s’estan realitzant a dia d’avui. Que són les 25 línies de transport obligatori i les 
11 línies de transport no obligatori. Que correspon a 34 persones, perquè n’hi 
ha 2 que estan fent 2 rutes. Aquí no hi són les 5 línies de transport d’educació 
especial i de la línia de taxi, que ens trasllada 1 alumne a la unitat medico 
educativa de Sant Boi. Aquestes 5 rutes d’educació especial i aquest taxi, 
aquestes sí que ja tenen el seu propi monitor. 
Els terminis i els preus són els que s’han explicat. Hi ha els 255.992,48 euros 
que corresponen a un any, amb una possible pròrroga. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Com en el punt anterior, també ens abstindrem. El que passa és que ens 
agradaria observar que aquest és dels típics casos que, amb plans d’ocupació 
de formació de persones, en aquest moment, amb dificultat de reincorporar-se 
en el mercat laboral, doncs entenem que són unes feines que es podrien 
realitzar amb aquests plans d’ocupació. D’una forma, amb una empresa, amb 
una cooperativa, o de la fórmula que determinem. Però són els casos que cal 
realment apostar pel territori, cal apostar per la ciutadania. I entenem que, amb 
un pla d’ocupació, es pot formar a aquestes persones. Perquè entenem que 
hem de tenir unes actituds per fer aquest servei. Doncs entenem que des 
d’aquí, des del Consell Comarcal, tenim l’obligació de fer aquests plans 
d’ocupació per intentar tornar, una altra vegada, al mercat de treball les 
persones que ho tenen més complicat en aquest moment. 
 
President: 
En tot cas, sí que són persones que estan treballant i desenvolupant la seva 
feina. I per tant, també, d’acord amb que s’ha de potenciar els plans d’ocupació 
i s’ha d’intentar reinserir el màxim de persones al mercat laboral. Absolutament 
d’acord. Però en tot cas, el que sí que no pot ser, és que això vagi en detriment 
de que altres persones no tinguin aquest lloc de treball. Hem d’intentar sumar. 
Perquè si ho féssim d’aquesta manera, i no adjudiquéssim en aquesta 
empresa amb aquestes persones, doncs aquestes persones no tindrien feina. I 
estaríem posant unes altres. He entès el que vostè volia dir, però en tot cas, ho 
hem de fer d’aquesta manera. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Vostè sovint diu que entén el que diem. Jo crec que no ho acaba d’entendre. 
Ja ho entenem. Aquí estem proposant, si hi ha 10 persones que treballen en 
aquestes empreses, vostè està oferint feina a aquestes 10 persones. Però ens 
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podem trobar que aquestes 10 persones tinguin capacitat per realitzar altres 
feines. L’únic que estem dient és que, persones que tenen molt complicat 
reintegrar-se al mercat laboral, donar-los-hi aquesta oportunitat. Estem dient 
això. És a dir, si donem feina a 10 persones des del Consell, d’algun lloc 
s’hauran de treure. 
 
Portaveu del PP, conseller senyor Lluís Fernando Caldentey: 
Sobre aquest punt, l’únic que nosaltres manifestem és el mateix que en el punt 
anterior. Que sense saltar-nos tota la normativa que impliqui una 
irresponsabilitat o una il·legalitat, intentem treballar per la comarca. Res més 
que això. 
 
Conseller d’Ensenyament, senyor Jordi Bosch: 
Volia afegir una petita qüestió que m’he deixat. És que el fet, també, de tenir 
deslligat aquest servei de monitoratge del servei de transport. I perquè no 
quedi desatesa cap de les línies, també ens permet tenir, i el fet de que ho 
gestioni una empresa, segons hi ha al plec de clàusules, dintre d’aquesta 
plantilla, 3 monitors flotants. Per temes de possibles baixes o incidències que 
hi pugui haver. I perquè així no quedi cap ruta desatesa. I totes les rutes tinguin 
monitor. I que no hi hagi cap ruta que quedi sense, per qualsevol possible 
incidència que hi hagi. 
 
President: 
En tot cas, senyor Caldentey, abans ja ho hem dit, i per tant, totalment d’acord. 
 
Conseller del PP, senyor Carles Jiménez: 
Simplement una demanda a la senyora secretària que un dels punts de 
valoració podria ser una millora social. Tal com fan a moltes deixalleries o en 
molts plecs de contractació administrativa que, com més persones amb 
disminució s’aporten o que treballen en una deixalleria o en un servei públic, 
més punts te. Per tant, nosaltres veiem, i per això és el que dèiem 
anteriorment, que aquesta no presentació en aquest plec de clàusules d’una 
millora social de gent del Penedès, doncs ens veiem que xirria una miqueta. 
No obstant això, nosaltres, com abans, també donarem suport en aquest punt. 
 
 
VOTACIÓ: L’acord és aprovat per 16 vots a favor dels consellers presents dels 
grups polítics comarcals de CIU, d’ERC i del PP, i 8 abstencions dels 
consellers presents dels grups polítics comarcals del PSC-PM i de la CUP-PA. 
 

 
II- PART DE CONTROL 
 
7- Donar compte de Decrets de la Presidència. 

 
- Decret de la Presidència núm.13, de 3 de febrer d e 2012 

AJUTS INDIVIDUALS  DE MENJADOR (NO OBLIGATORIS), corresponent als 
mesos de setembre i octubre de 2011:     
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- alumnes de l’ COL·LEGI  SANT JOSEP de  Sant Sadurní d'Anoia relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 421,60 €  

- alumnes de l’  COL·LEGI EL CARME de  Vilafranca del Penedès relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.037,88 €  

- alumnes de l’  COL·LEGI SANT RAMON de  Vilafranca del Penedès relacionats 
a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.377,64 
€  

- alumnes de l’  ESCOLA ANTONI GRAU MINGUELL de  Sant Quintí de Mediona 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 
416,33 €  

- alumnes de l’  ESCOLA ARRELS de  Sta Margarida i els Monjos relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 471,20 €  

- alumnes de l’  ESCOLA CRISTÒFOR MESTRE de  Vilafranca del Penedès 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              
2.461,71 €  

- alumnes de l’  ESCOLA DR. SAMARANCH I FINA d’Sta Margarida i els Monjos 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 
798,25 €  

- alumnes de l’  ESCOLA EL CASTELLOT de  Castellví de la Marca relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.941,53 €  

- alumnes de l’  ESCOLA EL CIRCELL d’Olèrdola relacionats a l'annex d’aquesta 
resolució, per un import total màxim de              1.114,14 €  

- alumnes de l’  ESCOLA EL MONTCAU de  Subirats relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 573,19 €  

- alumnes de l’  ESCOLA ELS PINS de  Olèrdola relacionats a l'annex d’aquesta 
resolució, per un import total màxim de                   12,40 €  

- alumnes de l’  ESCOLA ESTALELLA GRAELLS de  Vilafranca del Penedès 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              
2.709,67 €  

- alumnes de l’  ESCOLA FONT-RÚBIA de  Guardiola de Font Rubí relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 248,00 €  

- alumnes de l’  ESCOLA GUERAU DE PEGUERA de  Torrelles de Foix relacionats 
a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              4.004,52 
€  

- alumnes de l’  ESCOLA J.J. RÀFOLS de  Torrelavit relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de                   47,74 €  

- alumnes de l’  ESCOLA JACINT VERDAGUER de  La Granada relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.890,07 €  

- alumnes de l’  ESCOLA JAUME BALMES de  Sant Martí Sarroca relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              4.225,86 €  

- alumnes de l’  ESCOLA JOSEP BALTÀ ELIES de  Vilafranca del Penedès 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              
4.515,60 €  

- alumnes de l’  ESCOLA LA PAU de  Sant Sadurní d'Anoia relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.841,09 €  
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- alumnes de l’  ESCOLA LES CABANYES de  Les Cabanyes relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 341,00 €  

- alumnes de l’  ESCOLA LES FONTS  DE GELIDA de  Gelida relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              2.790,93 €  

- alumnes de l’  ESCOLA LES VINYES de  Sant Cugat Sesgarrigues relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 173,60 €  

- alumnes de l’  ESCOLA LLEBEIG de  Vilobí del Penedès relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 853,43 €  

- alumnes de l’  ESCOLA MAS I PERERA de  Vilafranca del Penedès relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              3.255,62 €  

- alumnes de l’  ESCOLA MONTAGUT de  Vilafranca del Penedès relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 590,55 €  

- alumnes de l’  ESCOLA MONTANYANS de  Sant Marçal relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.882,63 €  

- alumnes de l’  ESCOLA MONTCAU de  Gelida relacionats a l'annex d’aquesta 
resolució, per un import total màxim de              4.183,80 €  

- alumnes de l’  ESCOLA PAU BOADA d’Vilafranca del Penedès relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              6.499,15 €  

- alumnes de l’  ESCOLA PAU CASALS de  Sant Llorenç d'Hortons relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 502,82 €  

- alumnes de l’  ESCOLA PONT DE L'ARCADA de  Olesa de Bonesvalls 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 
538,47 €  

- alumnes de l’  ESCOLA RENAIXENÇA de  Sant Pere Sacarrera relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                   93,93 €  

- alumnes de l’  ESCOLA ROSSEND MONTANÉ de  St. Pere Molanta relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.235,10 €  

- alumnes de l’  ESCOLA SANT DOMÈNEC de  Sta Margarida i els Monjos 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              
1.556,82 €  

- alumnes de l’  ESCOLA SANT JERONI d’St. Pere de Riudebitlles relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              1.617,58 €  

- alumnes de l’  ESCOLA SANT JORDI de  St. Pau d'Ordal relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 458,80 €  

- alumnes de l’  ESCOLA SANTS ABDÓ I SENÉN de  El Pla del Penedès 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 
378,30 €  

- alumnes de l’  ESCOLA SUBIRATS de  Lavern relacionats a l'annex d’aquesta 
resolució, per un import total màxim de                 212,00 €  

- alumnes de l’  ESCOLA VIROLAI de  Puigdàlber relacionats a l'annex d’aquesta 
resolució, per un import total màxim de                 133,96 €  

- alumnes del  FUNDACIÓ  PRIVADA VEDRUNA de  Sant Sadurní d'Anoia 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 
644,49 €  
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- alumnes del   FUNDACIÓ ESCOLAR SANT JOSEP de  Vilafranca del Penedès 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              
1.367,72 €  

- alumnes del  IE JACINT VERDAGUER (ESO) de  Sant Sadurní d'Anoia 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                   
34,72 €  

- alumnes de l’  IE JACINT VERDAGUER (PRIM) de  Sant Sadurní d'Anoia 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de              
1.503,81 €  

- alumnes de la  INSTITUT ALT PENEDÈS de  Vilafranca del Penedès relacionats 
a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                 161,51 
€  

- alumnes de la  INSTITUT ESCOLA INTERMUNICIPAL de  Sant Sadurní d'Anoia 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de                   
17,05 €  

 
- Decret de la Presidència núm. 14, de 3 de febrer de 2012 

AJUTS INDIVIDUALS  DE MENJADOR (OBLIGATORIS - CENTRES CONCERTATS), 
corresponent als mesos de setembre i octubre de 2011 :    

- alumnes del COL·LEGI  SANT JOSEP de  Sant Sadurní d'Anoia, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de     9.430,20 €  

- alumnes del  COL·LEGI EL CARME de Vilafranca del Penedès, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de     2.368,40 €  

- alumnes del  COL·LEGI SANT RAMON de Vilafranca del Penedès, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de     7.154,80 €  

- alumnes de l’ ESCOLA MONTAGUT de Vilafranca del Penedès, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de     3.087,60 €  

- alumnes de la  FUNDACIÓ  PRIVADA VEDRUNA de Sant Sadurní d'Anoia, 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de        
334,80 €  

- alumnes de la  FUNDACIÓ ESCOLAR SANT JOSEP de Vilafranca del Penedès, 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de     
1.971,60 €  

 
- Decret de la Presidència núm.15, de 3 de febrer d e 2012 

AJUTS INDIVIDUALS  DE MENJADOR (OBLIGATORIS – CENTRES PÚBLICS), 
corresponent als mesos de setembre i octubre de 2011:    

- alumnes de l’ESCOLA EL DRAC de  Pacs del Penedès, relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de           210,80 €  

- alumnes de l’ESCOLA ESTALELLA GRAELLS de Vilafranca del Penedès, 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de           
404,60 €  

- alumnes de l’ESCOLA JACINT VERDAGUER de La Granada, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de           198,40 €  

- alumnes de l’ESCOLA LLEBEIG de Vilobí del Penedès, relacionats a l'annex 
d’aquesta resolució, per un import total màxim de         2.920,20 €  
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- alumnes de l’ESCOLA MAS I PERERA de Vilafranca del Penedès, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de           248,00 €  

- alumnes de l’ESCOLA PAU BOADA de Vilafranca del Penedès, relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de           210,80 €  

- alumnes de l’IE JACINT VERDAGUER (ESO) de Sant Sadurní d'Anoia, 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de         
2.945,00 €  

- alumnes de l’INSTITUT ALT PENEDÈS de Vilafranca del Penedès (setembre), 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de       
10.992,60 €  

- alumnes de l’INSTITUT ALT PENEDÈS de Vilafranca del Penedès (octubre), 
relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de       
14.111,20 €  

- alumnes de l’INSTITUT ESCOLA INTERMUNICIPAL de Sant Sadurní d'Anoia 
(setembre), relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total 
màxim de       16.733,80 €   

- alumnes de l’INSTITUT ESCOLA INTERMUNICIPAL de Sant Sadurní d'Anoia 
(octubre), relacionats a l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim 
de       20.683,20 €  

 
- Decret de la Presidència núm.16, de 3 de febrer d e 2012 

AJUTS INDIVIDUALS  DE MENJADOR (NO OBLIGATORIS), corresponent al mes 
de juny de 2011:      

- alumnes de l’IE JACINT VERDAGUER de Sant Sadurní d’Anoia relacionats a 
l'annex d’aquesta resolució, per un import total màxim de  618,45 €. 

 
- Decret de la Presidència núm.17, de 8 de febrer d e 2012 

1- Reconèixer a la senyora ... (NGD), el seu primer trienni, corresponent a la 
categoria C2, amb efectes del dia 10 de desembre de 2011. 

2- Reconèixer a la senyora ... (EMBP), el seu quart trienni, corresponent a la 
categoria A2, amb efectes del dia 3 de febrer de 2012. 

3- Reconèixer a la senyora ... (CGB), el seu primer trienni, corresponent a la 
categoria A1, amb efectes del dia 1 de desembre de 2011. 

4- Notificar aquest acord als interessats. 
5- Donar trasllat de l’acord al servei de Recursos Humans del Consell Comarcal 

als efectes oportuns. 
 
- Decret de la Presidència núm.18, de 9 de febrer d e 2012 

1- Reconèixer a la senyora ... (LLlR), el temps dels serveis prestats en d’altres 
administracions, següent: 

 
 
Categoria 

Vincle 
Administració Total període 

   A  M   D 

Tècnica Mig A2 Personal Interí Diputació de Barcelona 00 05 26 

  TOTAL 00 05 26 
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2- Reconèixer a la senyora ... (LLlR) el temps treballat al CCAP següent: 
Categoria Vincle Des de 

Dia  mes  any 
Fins a 

Dia  mes  any 
Total 

Anys mes dies  

Tècnic Mig A2 
 

Laboral 
Temporal 
410 

23 04 07 17 02 08 0 09 26 

Tècnic Mig A2 
 

Laboral 
Temporal 
401 

18 02 08 22 04 10 02 02 04 

TOTAL 3 0 0 
Temps Serveis previs:             00        05       26 
Temps  al CCAP:    03 00       00 
Total:                 03 05       26 

3- Reconèixer a la senyora ... (LLlR), un trienni, corresponent a la categoria C2, 
amb efectes de la seva sol·licitud, del dia 22 de novembre de 2011 i amb els 
drets econòmics inherents. El segon trienni tindria venciment el dia 19 de 
novembre de 2012. 

4- Notificar el present acord a la interessada. 
5- Donar trasllat de l’acord al servei de Recursos Humans als efectes oportuns. 

 
- Decret de la Presidència núm.19, de 13 de febrer de 2012 
Primer.-  Estimar la reclamació prèvia a la via laboral formulada per la senyora ... 
(SMR) en declarar extingida per acomiadament, amb efectes del dia 31 de desembre 
2011, la relació laboral existent entre el Consell Comarcal Alt Penedès i la senyora ... 
(M), desestimant la seva readmissió i ajustant la base diària de sou.  
Segon.-  Reconèixer com a improcedent l’acomiadament realitzat de la senyora ... (M) i 
posar a la seva disposició la quantia total de 10.300,50 euros, que es desglossa de la 
forma següent:  

• 7.841,99€, en concepte d’indemnització de quaranta-cinc dies per any treballat. 
• 2.458,51€ en concepte de salaris de tramitació des de l’1 de gener i fins el 13 

de febrer de 2012. 
Tercer.-  Comunicar aquesta resolució a la interessada i a la representació del 
personal laboral de la Corporació. 
Quart.- Donar trasllat d’aquest acord a tresoreria i al servei de Recursos Humans als 
efectes oportuns. 
 
- Decret de la Presidència núm. 20, de 13 de febrer  de 2012 
APROVAR LA LIQUIDACIÓ DE LA TAXA PELS TREBALLS EFECTUATS EN 
MATÈRIA D’INTERVENCIÓ INTEGRAL DE L’ADMINISTRACIÓ AMBIENTAL MES DE 
GENER DE 2012 

Núm. 
Factura 

AJUNTAMENT Nom empresa Concepte Import 

I-1 El Pla del Penedès Miriam Pavón Muñoz 
 

D3 115,00 

I-2 
 

Pacs del Penedès Ajuntament de Pacs- 
Centre cultural 

C13 268,60 

  Ajuntament de Pacs- 
Local social 

C13 268,60 

I-3 Santa Margarida i els 
Monjos 

Cunitex Indústrias del 
Latex, sl 

C14 95,40 

Total...................   747,60 
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- Decret de la Presidència núm. 21, de 13 de febrer  de 2012 
1- Aprovar la modificació de la jornada, a petició del senyor ... (GER), 

establint-la en 35 hores setmanals, distribuïdes de dilluns a divendres (matí) 
i dimecres tarda, amb efectes del mes de febrer i fins el mes de juny de 
2012, ambdós inclosos. 

2- Notificar el present acord a l’interessat. 
3- Donar trasllat de l’acord als serveis d’Acció Social i de Recursos Humans 

als efectes oportuns. 
 
- Decret de la Presidència núm. 22, de 16 de febrer  de 2012 
Primer.-  Estimar parcialment la reclamació prèvia a la via laboral formulada pel 
senyor ... (JPG) en declarar extingida per acomiadament, amb efectes del dia 19 de 
desembre 2011, la relació laboral existent entre el Consell Comarcal Alt Penedès i el 
senyor ... (P), desestimant la seva readmissió i ajustant la base diària de sou.  
Segon.-  Reconèixer com a improcedent l’acomiadament realitzat del senyor ... (P) i 
posar a la seva disposició la quantia total de 16.084,09euros, en concepte 
d’indemnització, que es desglossa de la forma següent:  

• 13.000 € que es posen a disposició en el dia d’avui. 
• 3.084,09€ ja satisfets en el document de quitança. 

Tercer.-  Comunicar aquesta resolució a l’interessat i a la representació del personal 
laboral de la Corporació. 
Quart.- Donar trasllat d’aquest acord a tresoreria i al servei de Recursos Humans als 
efectes oportuns. 
 
- Decret de la Presidència núm. 23, de 21 de febrer  de 2012 
Primer: Aprovar,  de conformitat amb el Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, en  
matèria de pressupostos, article 191 de la mateixa Llei, l’expedient de depuració de 
saldos creditors i deutors que figuren en la comptabilitat del pressupost del Consell 
Comarcal de l’Alt Penedès de l’exercici 2011,  segons el detall següent: 
 

SALDOS DEUTORS 
ANY CONCEPTE INTERESSAT DEFINICIÓ IMPORT 

2008 450502 Generalitat de Catalunya Renúncia parcial subv. Verema, 
Exp. 2008Y4 

1.205,31 

2008 450503 Generalitat de Catalunya Renúncia resta subv. Estudi 
actualitz. i millora eina d’espais 
empresarials. Exp. B-868/08   

1.968,26 

2009 450506 Generalitat de Catalunya Sobrant subv. per no realització, 
proj. ciutadania 2009, desenv. a l’  
impuls.  Exp. B-868/08  

2.436,43 

2009 450502 Generalitat de Catalunya Renúncia resta Pla d’Ocupació 
2009 

5.792,12 

2009 450505 Generalitat de Catalunya Subvenció 20% AODL 2009, Exp. 
B-037/09 

0,45 

2009 46191 Diputació de Barcelona Ajut econòmic seguiment 
expedients (exp. 10/X66086)  

8.602,92 

2010 450026 Generalitat de Catalunya Subvenció resta SAD dependència 
any 2010  

71.042,35 

2010 4615 Diputació de Barcelona Resta per no fer-se subvenció 
projecte Productes de la Terra. 
Exp.10/Y/61715 

2.100,45 

2010 4620 Ajuntament de Gelida Sobrant quota ampliació SAD, 2n. 
Semestre’10 

2,00  
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2010 76292 Ajuntament de St. Pere de 
Riudebitlles 

Sobrant liq. 50% 2a. aport. obra: 
Arranjam. Camí de la Noguera 

311,95 

2010 76292 Ajuntament de Sant Quintí 
de Mediona 

Sobrant liq. 50% 2a. aport. obra: 
Arranjam. Camí de la Noguera 

242,65 

   
TOTAL SALDOS DEUTORS. . . . . . . . . . . . . 

 
93.704,89 

 
SALDOS CREDITORS 
ANY 

PARTIDA 

INTERESSAT DEFINICIÓ IMPORT 

2010 172.226993 Universitat de Barcelona Es va pagar sense punxar la “O” 
Col.labor.  prog. de pràctiques 

100,00 

2010 320.4819 Les Deus Aventura, SCP  Sobrant activ.proj. Parc d’oci, 
aigua i natura  Les Deus 

309,60 

2010 231.4620 Ajuntament de Sant 
Sadurní d’Anoia 

Sobrant transf. subvenció 
educadora social any 2010  

541,24 

2010 231.4620 Ajuntament de Sant 
Margarida i els Monjos  

Sobrant transf. subvenció 
treballadora familiar any 2010 

60,39 

2010 234.48991 Mancomunitat de Municipis, 
(Ies Intermunicipal) 

Sobrant AIM Obligatoris c. 
Públis, desembre 2010  

303,80 

2010 324.487 Ampa Ceip la Pau Sobrant AIM No Obligat., 
primària i secund., nov. i des’10   

79,05 

2010 334.4671 Consorci Normalització 
Lingüística 

Sobrant aportació CNL any 2010 2.631,79 

   
TOTAL SALDOS CREDITORS. . . . . . . . . . .  

 
4.025,87 

 
- Decret de la Presidència núm. 24, de 21 de febrer  de 2012 
Liquidació del pressupost del Consell Comarcal de l'Alt Penedès referent a l'exercici 
de 2011. 
 
- Decret de la Presidència núm. 25, de 21 de febrer  de 2012 
De conformitat amb la base novena de les Bases d'execució del Pressupost del 
Consell Comarcal de l'Alt Penedès, exercici 2011, i en concordança amb el Reial 
Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals en matèria de pressupostos, article 182 de la 
mateix Llei, he resolt aprovar la incorporació dels Romanents de crèdit relatius a l’any 
2011, segons l’estat següent:  
 
ALTES EN DESPESES 
 
DESPESES EN FASE AD O AUTORITZACIÓ 
Partides: 

134.22701.90 Programa suport Plans Emergència Local 4.341,18 
231.22699.92 Supervisió EAIA 2.200,00 
241.22706.91 Treballs realitzats altres empreses. Desenvolupament Local 8.365,00 
241.22706.92 Treballs realitzats altres empreses. Inicia 358,00 
241.22706.94 Treballs realitzats altres empreses. Desenvolupament Local i altres 3.227,00 
320.48190.90 Projectes educatius 5.256,00 
454.619.90 Arranjament Camí Torrelles de Foix des de la Rovira Roja 40.711,16 
454.619.91 Arranjament Camí Can Cardús 59.519,14 
920.22699.90 Despeses diverses 908,60 
 TOTAL DISPOSICIONS . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  124.886,08 

CRÈDITS AUTORITZATS EN FUNCIÓ RECAPTACIÓ DE DRETS AFECTATS 

Partides: 
134.22701.90 Programa suport Plans Emergència Local 1.929,57 
134.22701.91 Programa Desenvolup. Pla assistència i suport comarcal (PAS-PC) 4.482,00 
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153.22699.90 Fons de Garanties contractes Lloguers d’Habitatges, 2009 5.000,00 
172.22699.90 Cessió temporal terreny Depuradora Vinícola 2.120,00 
172.22706.90 Agenda 21 supramunicipal 13.631,50 
231.22410.90 Plus assegurança de vehicles 5.000,00 
231.22699.90 Ajuts d’urgència social 20.560,00 
231.22699.91 Suport funcionament primària 4.413,01 
231.22799.91 Servei atenció a la Dona 12.965,57 
231.22799.92 Treballs realitz. altres empreses, Cooperació al desenvolup. 0,7% 1.310,00 
231.22799.93 Transf. Solidaritat - Cooperació al Desenvolupament 0,7% 1.310,00 
231.4620.90 Transferències Ajuntaments, serveis socials 77.831,00 
231.4811.90 Transport adaptat, 2011 86.809,00 
231.4813.90 SAD Dependència     228.481,14 
231.4818.90 Transf. Solidaritat - Cooperació al Desenvolupament 0,7% 1.250,00 
241.143.90 Personal laboral, Plans d’Ocupació 2010 6.526,81 
241.143.91 Personal laboral, AODL, 2011 64.880,82 
241.143.92 Personal laboral, Tallers d’ocupació, 2010 13.733,00 
241.143.93 Personal laboral, OTL, Oficina Tècnica Laboral, 2011 8.367,89 
241.143.94 Personal laboral, IPIS i altres, 2009 25.294,23 
241.143.95 Personal laboral, IPIS i altres, 2011 49.405,13 
241.143.96 Personal laboral, Inicia, 2010 20.229,00 
241.143.97 Personal laboral, Xarxa BCN, Municipis de qualitat 18.497,51 
241.143.98 Personal laboral, Inicia, 2011 16.243,00 
241.143.99 Personal laboral, Plans d’Ocupació i Tallers d’Ocupació 2011 1.960,02 
241.160.90 Quotes Seg. Social, Plans d’Ocupació, 2009 8.333,24 
241.160.91 Quotes Seg. Social, Plans d’Ocupació, 2010 4.533,64 
241.160.92 Quotes Seg. Social, IPIS, Inicia i altres contractacions, 2011 67.211,16 
241.160.93 Quotes Seg. Social, AODL, 2011 25.290,65 
241.160.94 Quotes Seg. Social, Reinicia’t, 2010 413,48 
241.160.95 Quotes Seg. Social, IPIS, Inicia i altres, 2010 13.385,53 
241.22699.90 Despeses funcionament, Servei Desenvolupament, 2011 9.819,04 
241.22699.91 Despeses funcionament, Plans d’Ocupació i Taller Ocupació, 2011 1.960,00 
241.22699.92 Despeses funcionament, Plans d’Ocupació, 2010 3.201,67 
241.22699.93 Despeses funcionament, IPIS, 2010 3.000,00 
241.22699.94 Despeses funcionament, IPIS, 2009 3.965,84 
241.22699.95 Despeses funcionament, Reinicia’t, 2010 2.962,37 
241.22706.90 Treballs realitzats altres empreses. Pacte territorial 2.513,00 
241.22706.91 Treballs realitzats altres empreses. Desenvolup. Local i altres 25.839,21 
241.22706.92 Treballs realitzats altres empreses. Inicia 1.485,24 
241.22706.93 Treballs realitzats altres empreses. Estudis Desenvol. Estratègic 19.390,00 
312.467.90 Transf. Consorci Hospitalari, 2010 9.015,00 
312.467.91 Transf. Consorci Hospitalari, 2011 9.015,00 
320.4814.90 Subvencions projectes educatius 15.000,00 
320.22706.90 Contracte prestació serveis difusió Web 610,00 
321.22699.90 Despeses monitors 6ª hora a escoles 90.213,24 
324.22699.90 Transf. Ensenyament, Transport, 2009 13.674,80 
324.22699.91 Transf. Ensenyament, Transport, 2008 80.048,00 
324.22699.92 Transf. Ensenyament, Transport, 2010 27.173,75 
324.22699.93 Transf. Ensenyament, Transport, 2011 170.309,68 
324.487.90 Transf. Ensenyament, Menjador, 2010 135.675,99 
324.489.90 Transf. Ensenyament, Menjador, 2009 56.930,00 
324.489.91 Transf. Ensenyament, Menjador Obligatori, 2009 97.020,00 
324.489.92 Transf. Ensenyament, Menjador,  2008 214.341,41 
325.22699.90 Despeses de funcionament Escola de Música 3.280,88 
332.22699.90 Despeses Arxiu Històric comarcal 13.643,85 
337.22799.91 Fons de Garanties contractes Lloguers d’Habitatges 5.000,00 
339.22699.90 Despeses Pla comarcal de drogues a l’Alt Penedès 3.208,25 
414.22706.90 Redacció projectes de camins (Fase II)                                 27.608,00 
414.22706.91 Redacció proj. programa manteniment i ampliació Xarxa  Camins  55.813,57 
491.22706.90 Separació xarxes 12.000,00 
491.22706.91 Certificació de cablatge 900,00 
491.22707.90 Manteniment llicències programes 2.826,81 
491.22799.90 Manteniment programari 8.336,36 
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491.22799.91 Tecnologies de la informació i comunicació, TIC. AOC 36.796,29 
491.22799.92 Treballs realitzats altres empreses. Conveni AOC 4.993,17 
491.22799.93 Conveni Adm. Oberta de Catalunya, Via oberta 3.000,00 
491.22799.94 Treballs realitzats altres empreses. Conveni AOC 9.606,00 
491.22799.95 Manteniment programari i llicències 1.600,00 
491.22799.96 Aplicació seguiment d’expedients 3.249,00 
920.160.90 Quotes Seguretat Social, 2011 1.671,39 
920.160.91 Quotes Seguretat Social, 2008 14.098,07 
920.16200.90 Despeses de Formació del personal 2.485,53 
920.16204.90 Despeses de Fons Social 3.150,00 
920.22100.90 Energia elèctrica 25.488,76 
920.22200.90 Comunicacions telèfon 10.617,61 
920.22699.90 Despeses diverses 5.293,79 
 TOTAL CRÈDITS AUTORITZATS. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  2.059.228,47 

CRÈDITS PER OPERACIONS DE CAPITAL 

Partides: 
151.76200.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-2010 2.415.358,02 
151.76200.91 Tf. Ajuntaments PUOSC-2011 4.200.475,31 
172.619.90 Adequació paisatgística entrada poble d’Ordal -Subirats 57.960,15 
172.619.91 Restauració entorns fluvials: Entorn I (Sender Ribera Deus) 70.519,64 
414.619.94 Pla Camins, 2004 30.000,00 
454.619.92 Arranjament Variant del Cuscó 99.790,00 
454.619.93 Arranjament Camí de l’Ordal a Martivell 98.040,00 
454.619.94 Arranjament Camí de la Font 154.574,00 
491.626.90 Desenvolupament programa EAIA i programa TICKETING 8.100,00 
491.626.91 Equips informàtics 13.624,86 
920.625.90 Mobiliari i altres 3.513,20 
920.626.92 Equips informàtics, VPN Comarcal 65.000,00 
942.76200.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-99 201.282,00 
942.76201.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-07             14.720,41 
942.76202.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-02 117.724,00 
942.76203.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-03 90.736,00 
942.76204.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-04 45.835,00 
942.76205.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-05 268.389,91 
942.76206.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-06 153.527,72 
942.76207.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-07 101.164,98 
942.76208.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-08 1.494.675,46 
942.76209.90 Tf. Ajuntaments PUOSC-09 791.035,16 
 TOTAL CRÈDITS PER OPERACIONS DE CAPITAL 10.496.045,82 

 TOTAL ALTES DESPESES. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
12.680.160,37 

 
ALTES EN INGRESSOS 
Conceptes: 
450.6091 Tf.  Generalitat,   Redacció proj.  Xarxa Camins 2010-2012 31.714,00 
462.90 Tf.  Ajuntaments, Redacció proj.  Xarxa Camins 2010-2012 23.864,78 
750.600.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-10 2.246.486,43 
750.601.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-99 189.348,20 
750.602.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-02 117.724,00 
750.603.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-03 90.151,00 
750.604.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-04 12.895,00 
750.605.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-05 231.345,25 
750.606.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-06 100.000,00 
750.607.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-07 74.123,13 
750.608.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-08 1.470.637,99 
750.609.9 Tf   Generalitat,   PUOSC-09 342.540,91 
750.610.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-07                 14.720,98 
750.611.9 Tf.  Generalitat,   PUOSC-11 4.200.475,31 
750.616.9 Tf.  Generalitat,   Projecte Rutes Verdes 66.066,00 
750.801.9 Tf.  Generalitat,   Variant del Cuscó 49.895,00 
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750.802.9 Tf.  Generalitat    Camí de Can Cardús 30.760,00 
750.803.9 Tf.  Generalitat,   Camí de l’Ordal a Martivell 49.020,00 
750.804.9 Tf.  Generalitat,   Camí de la Font 77.287,00 
750.805.9 Tf.  Generalitat,   Restaur. entorns fluvials, Sender Ribera Deus 66.805,84 
750.806.9 Tf.  Generalitat,   Camí de Torrelles de Foix des de la Rovira Roja 37.275,00 
761.90 Tf.  Diputació, Adequació paisatj. entrada poble d’Ordal -Subirats 30.000,00 
762.90 Tf.  Ajuntam.  Adequació paisatj. entrada poble d’Ordal -Subirats 27.960,15 
762.91 Tf.  Ajuntament,  Camí de l’Ordal a Martivell 49.020,00 
762.92 Tf.  Ajuntament,  Camí de Torrelles de Foix des de Rovira R 3.435,95 
762.93 Tf.  Ajuntament,  Restaur. Entorns fluvials, Sender Ribera Deus 3.713,80 
762.94 Tf.  Ajuntament,  Camí de la Font 77.287,00 
762.95 Tf.  Ajuntament,  Camí de Can Cardús   28.758,91 
762.96 Tf.  Ajuntament,  Variant del Cuscó 49.895,00 
870.10 Aplicació per a finançament d’incorporació de crèdits 2.886.953,74 
 TOTAL INGRESSOS . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 12.680.160,37 
 

- Decret de la Presidència núm. 26, de 27 de febrer  de 2012 
1- Aprovar els projectes i les sol·licituds d’ajuts en el marc del Catàleg de suport 

als serveis i activitats 2012 del Pla de concertació Xarxa Barcelona Municipis 
de Qualitat, següents: 

 

AREA DE LA PRESIDÈNCIA 

Programa 
 
Acció 

PROJECTE 
SERVEI 
CCAP 

COST 
ACTUACIÓ 

IMPORT 
SOL·LICITAT 

Polítiques locals 
de cooperació 
al desenvolupa-
ment 
 
Accions 
puntuals de 
sensibilització 

Edupau: Educació i 
sensibilització per la pau. 
 

Igualtat i 
Ciutadania 

12.488 6.236 

Polítiques locals 
de cooperació 
al desenvolupa-
ment 
 
Projectes de 
cooperació al 
desenvolupa-
ment 

Servei d’informació 
Ciutadana i Comunicació a 
l’Ajuntament d’Ajdir (Marroc) 
 

Igualtat i 
Ciutadania 

41.281 11.701 

 Subtotal  53.769  17.937 
 

AREA DE CONEIXEMENT I NOVES 
TECNOLOGIES 

Programa 
 
Acció 

PROJECTE 
SERVEI 
CCAP 

COST 
ACTUACIÓ 

IMPORT 
SOL·LICITAT 

Educació 
Permanent  
 
Funcionament 

Escola de Música de la 
comarca de l’Alt Penedès 

Ensenyam
ent  

229.159,80 40.000 
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d'escoles i 
serveis 
municipals de 
música i arts 
Educació 
Permanent  
 
Funcionament 
de centres i 
serveis 
municipals de 
formació 
d’adults 

Parlem-ne Igualtat i 
Ciutadania 

22.900 7.700 

Desenvolupame
nt cultural local 
 
Foment al 
desenvolupame
nt cultural local 

Nits a la Fresca al Penedès Cultura 135.030  6.030  

Suport a la 
difusió artística 
dels municipis 
 
Festivals 
artístics 

Roda de Teatre Amateur de 
l’Alt Penedès (2012-2013) 
 

Cultura 27.350 3.850 

 Subtotal  414.439,8 57.580 
 

AREA D’ATENCIÓ A LES PERSONES 

Programa 
 
Acció 

PROJECTE 
SERVEI 
CCAP 

COST 
ACTUACIÓ 

IMPORT 
SOL·LICITAT 

Inclusió social i 
lluita contra la 
pobresa  
 
Finançament de 
programes de 
lluita contra la 
pobresa 

FEM XARXA Acció 
Social 

37.500 12.500 

Igualtat de 
gènere 
 
Finançament 
per a polítiques 
locals d'igualtat 
de dones i 
homes 

Venus 
 

Igualtat i 
Ciutadania 

110.495,75  15.000 

Polítiques locals 
de joventut 
 
Finançament de 
plans locals de 
joventut o 
programes 
d’activitat 

PLA COMARCAL DE 
JOVENTUT / PLA 
D'ACTUACIÓ 2012 

Joventut 42.000  
 

30.000 
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Prevenció i 
millora de la 
qualitat de vida 
de la infància i 
l’adolescència 
 
Finançament de 
programes de 
prevenció de 
drogodependèn
cies 

PLA DE DROGUES DE L'ALT 
PENEDÈS - EFECTE D 

Joventut 27.000    12.000 

 Subtotal  216.995,75 69.500 
 
 

AREA D’ATENCIÓ A LES PERSONES 

Programa 
 
Acció 

PROJECTE 
SERVEI 
CCAP 

COST 
ACTUACIÓ 

IMPORT 
SOL·LICITAT 

Envelliment 
actiu 
 
Activitats de 
promoció de la 
gent gran 

Xerrada envelliment actiu Acció 
Social 

- Recurs 
material 

Planificació, 
gestió i 
sistemes 
d'informació 
dels serveis 
socials 
 
Supervisió 
d'equips de 
serveis socials 
bàsics 

Supervisió SSB Alt Penedès 
(Assisteixen tots els ES i TS i 
TF de l'ÀBSS) 

Acció 
Social 

- Recurs 
material 

Planificació, 
gestió i 
sistemes 
d'informació 
dels serveis 
socials 
 
Disseny de 
processos 
d'organització i 
de projectes de 
gestió dels 
serveis socials 

Realització model organitzatiu 
i d'atenció a les persones per 
part de Serveis Socials bàsics  
Alt Penedès 

Acció 
Social 

- Recurs tècnic 

Planificació, 
gestió i 
sistemes 
d'informació 
dels serveis 
socials 
 

Continuació reglament 
prestacions 

Acció 
Social 

- Recurs tècnic 
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Gestió de les 
prestacions 
econòmiques 
de caràcter 
social 
 
 

AREA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC I 
OCUPACIÓ 

Programa 
 
Acció 

PROJECTE 
SERVEI 
CCAP 

COST 
ACTUACIÓ 

IMPORT 
SOL·LICITAT 

Esport local: 
activitats 
esportives 
 
Esdeveniments 
esportius de 
caràcter puntual 
i de participació 
oberta 

Torneig Comarcal de Futbol 7 Esports 9.200 3.500 

Polítiques de 
mercat de 
treball 
 
Joves i treball 

"OcuApp 2.0"      
ORIENTACIO 2.0 PER JOVES 
DESOCUPATS 

Joventut 35.000 
 
 

21.000 
 

Estratègies per 
al 
desenvolupame
nt econòmic 
local  
 
Agències per al 
desenvolupame
nt econòmic 
local 

Concertació territorial  per al 
desenvolupament econòmic a 
l’Alt Penedès 

Empresa i 
Ocupació 

33.333 20.000 

Polítiques de 
teixit productiu 
 
Centres locals 
de serveis a les 
empreses 
(CLSE) 

Creació i consolidació de les 
empreses a l’Alt Penedès 

Empresa i 
Ocupació 

25.000 15.000 

Polítiques de 
mercat de 
treball 
 
Finançament 
d'accions per al 
foment de 
l'ocupació 

Reforç a les estructures 
dels Serveis Locals 
d'Ocupació. Proximitat 
municipis 

Empresa i 
Ocupació 

35.000 21.000 

Polítiques de 
mercat de 
treball 
 

Prospecció empresarial per 
enfortir la relació dels 
Serveis Locals d'Ocupació 
amb les empreses 

Empresa i 
Ocupació 

25.000 15.000 
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Finançament 
d'accions per al 
foment de 
l'ocupació 

 Subtotal  162.533 95.500 
 

ÀREA DIPUTACIÓ DE BARCELONA 
Cost 

Actuacions 
Sol·licitud de 
Subvencions  

ÀREA DE PRESIDÈNCIA 
53.769 17.937 

AREA DE CONEIXEMENT I NOVES TECNOLOGIES 414.439,8 57.580 

AREA D’ATENCIÓ A LES PERSONES 
216.995,75 69.500 

ÀREA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC I 
OCUPACIÓ 

162.533 95.500 

TOTALS 847.737,55 240.517 

 
2- Trametre les sol·licituds a través de la plataforma CONCERT@, disponible a la 

Seu Electrònica de la Diputació de Barcelona. 
 
- Decret de la Presidència núm. 27, de 27 de febrer  de 2012 

1- Establir que en la composició de cada Mesa de Contractació hi hagi la 
representació d’un grup polític comarcal dels que no formi part de la Junta de 
Govern, mitjançant un torn rotatori seguint l’ordre de major a menor segons els 
vots populars obtinguts. 

2- Donar compte d’aquest acord al Ple. 
 
 
El Ple en resta assabentat. 
 
 
8- Donar compte de les actes de la Junta de Govern de les sessions de 26 

de gener i 16 de febrer de 2012. 
 
Es dóna compte de les actes de la Junta de Govern de 26 de gener i de 16 de 
febrer de 2012. 
 
 
 
VOTACIÓ D’URGÈNCIA 
 
De conformitat amb l’establert en els arts. 91.4 i 97 del ROF, es sotmet 
directament a coneixement d’aquest Ple una moció no inclosa en l’ordre del 
dia, essent declarada, per assentiment, la  seva urgència.  
 
President: 
 

Presentem aquesta moció referent a la sentència d’avui del Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, i referent a la llengua catalana a les escoles, al 
sistema d’immersió lingüística als centres educatius de Catalunya.  



 

ACTA NÚM. 2/2012 
P080312 

 32 

 
Con bé sabeu, hi van haver unes demandes presentades al Tribunal Suprem 
Espanyol, que va dictar una sentència. I que avui el Tribunal Superior de 
Justícia de Catalunya ha emès una altra sentència, un cop la Generalitat havia 
presentat aquesta demanda. En el qual, per un cantó, la del Tribunal Suprem, 
diríem que anava directa cap a la segregació de centres. I, amb aquesta, del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya s’avala el sistema d’immersió 
lingüística. Però, també, es diu que les persones que tinguin el tema aquest de 
voler ser ensenyats en llengua diferent a la del català, en aquest cas el 
castellà, han de demanar-ho i se’ls ha d’atendre. I per tant, això genera un 
procés diferent del que teníem fins ara de sistema d’immersió lingüística en la 
seva globalitat. 
 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA EL GOVERN COMARCAL DEL CONSELL 
COMARCAL L’ALT PENEDÈS EN SUPORT A L’ESCOLA CATALAN A I 
CONTRA LA SEGREGACIÓ  
 
El Tribunal Suprem espanyol va dictar tres sentències que qüestionen el paper 
del català com a llengua vehicular de l’ensenyament a Catalunya, fet que va 
ser ratificat per una interlocutòria del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, que imposava un ultimàtum pel seu compliment. La Generalitat de 
Catalunya va interposar un recurs. El TSJC però ha resolt via una resolució que 
si bé no qüestiona el model en general accepta excepcions per aplicar el model 
d’immersió lingüística. Aquest fet atempta clarament contra l’escola catalana, 
un model educatiu que ha funcionat amb èxit els darrers 30 anys, basat en la 
no separació dels infants i joves per raó de la llengua i gràcies al qual la nostra 
societat gaudeix d’un bon nivell de cohesió social acceptable. 
 
La immersió lingüística i la consideració del català com a llengua vehicular a les 
aules ha donat força i solidesa a aquest model, el qual ha estat objecte de 
reconeixement per part de diverses institucions europees i internacionals i ha 
estat avalat per evidències empíriques per l’informe PISA 2009 de l’OCDE, en 
el qual es constata que el nivell de coneixement de les dues llengües oficials a 
Catalunya és elevat i, en el cas del castellà, fins i tot superior a la mitjana de 
l’Estat Espanyol. 
 
Aquest model lingüístic ha contribuït de manera decisiva a pal·liar el greu 
desequilibri que viu el català, llengua pròpia de Catalunya, respecte del 
castellà, en diferents àmbits socials i culturals, alhora que s’ha demostrat eficaç 
en l’acollida i l’arrelament dels infants i joves dels darrers moviments 
immigratoris, tot contribuint a mantenir la cohesió social de les nostres ciutats i 
pobles. 
 
Per tot això, proposem al Ple del Consell Comarcal prendre els acords 
següents: 
 
Primer: manifestar el rebuig a les sentències del Tribunal Suprem espanyol i la 
discrepància amb la resolució del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, 
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que posen en perill el sistema d’immersió lingüística als centres educatius de 
Catalunya i que són el primer pas en la segregació als centres. 
 
Segon: manifestar el suport al model d’escola catalana en llengua i continguts, 
així com a tota la comunitat educativa, per tal que continuï aplicant-lo en el dia 
a dia, sense atendre aquestes sentències ni altres similars que les puguin 
seguir. 
 
Tercer: instar el parlament de Catalunya a manifestar el seu compromís amb el 
model d’immersió lingüística i instar el Govern català a complir el que diu la Llei 
d’Educació de Catalunya pel que fa a la llengua vehicular i d’aprenentatge en 
l’ensenyament. 
 
Quart: fer saber aquests acords al Tribunal Suprem espanyol, al Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya, al govern català, al govern espanyol i als 
grups parlamentaris del Parlament de Catalunya, el Congrés dels Diputats i el 
Senat espanyol, així com a la plataforma Somescola.cat. 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Vicepresident quart, senyor Raimon Gusi: 
Com saben tots vostès, precisament avui, s’ha fet pública la resolució del 
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. Que ha estat, en la meva opinió, un 
aval a la immersió lingüística de la llengua catalana en l’ensenyament. Però 
que és un aval a mitges. Perquè resol que cal escolaritzar en castellà els fills 
de les famílies demandants. I això fa que la nostra política d’immersió surti 
tocada. Perquè pot crear uns precedents per demandes futures. Així ho ha 
entès la magistrada Núria Cleries, que amb el seu vot particular, ha considerat 
que s’havia d’haver estimat totalment el recurs de la Generalitat de Catalunya. 
Ara, i amb aquesta moció així ho pretenem, haurem d’estar amatents a partir 
de la resolució d’avui, als recursos que es puguin presentar eventualment en el 
Tribunal Suprem. I si més no, haurem d’intentar blindar el català com a llengua 
vehicular en el nostre ensenyament. Com ha dit el President Mas, “som on 
érem i d’aquí no ens mourem”. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Bonica la frase del President.Nosaltres creiem que el punt de partida és 
complicat. Perquè estem parlant d’una sentència d’un tribunal espanyol, 
després d’un tribunal, en teoria, català, que segurament té poc a veure amb els 
interessos dels catalans i catalanes. El perquè es fa el procés. És important 
que tothom entengui perquè serveix en aquest moment la immersió lingüística. 
Bàsicament, el que fem amb aquesta immersió és garantir que tothom coneix la 
llengua catalana. D’altra banda, tothom, en aquest moment, gràcies als mitjans 
de comunicació i a l’entorn i a molts més factors, tenim assegurada la seva 
coneixença. I per tant, la immersió lingüística és un fet que integra a la 
ciutadania del país. Amb aquesta sentència del Tribunal Superior de Justícia de 
Catalunya, el que deixa és una escletxa oberta. No qüestiona, evidentment, el 
sistema de la immersió lingüística. Només faltaria que el Tribunal català 
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qüestionés la immersió lingüística. Sinó que dóna peu a que tinguem dues 
línies d’escoles; una línia amb immersió lingüística i una altra línia amb llengua 
castellana. El qual, aquest fet, el que faria és que, com a catalans, no 
poguéssim assegurar el dret de la utilització de la llengua i l’obligació a 
conèixer-la. Per tant, donarem suport a aquesta moció. Entenem que podrien 
ser una mica més contundents en quant a la part dispositiva i resolutiva. Però 
en tot cas, votarem a favor de la moció. 
 
Conseller del PP, senyor Carles Jiménez: 
Simplement, nosaltres volem assenyalar que aquesta moció, que avui es porta 
al plenari, és una moció quasi calcada a la moció presentada en aquest plenari 
i aprovada, per quasi tot aquest mateix plenari, en el mes de setembre. No 
entenem que tornem a peticionar el mateix. Perquè, en el punt tercer, s’instava 
ja al Parlament de Catalunya a complir la Llei d’Educació. I, avui, tornem a 
demanar al Parlament de Catalunya que compleixi la Llei de Educació. 
Jo, senyalant com deia el senyor Gusi, també citaria a la consellera Irene Rigau 
de Convergència i Unió, que deia que el sistema, en la seva globalitat, queda 
preservat per aquesta sentència, o millor dit, per aquest auto, que avui el 
Tribunal Superior de Justícia ha emès. I que els 24 magistrats de la Sala han 
votat favorablement. 
Per això no entenem, des del nostre grup del Partit Popular, que de nou aquest 
plenari torni a portar aquest tema. Quan una vegada ja es va aprovar i s’avala 
el model lingüístic. I recordem que el Partit Popular, en els anys 80, va ser un 
dels primers batalladors, i a la vegada subscriptors, del model lingüístic de 
Catalunya. Molts dels consellers que avui aquí estem presents, en anteriors 
plenaris i en anteriors plens, hem demanat i hem manifestat la llibertat personal 
dels veïns i veïnes del Penedès, la llibertat personal dels catalans i catalanes i 
a la vegada també, per què no dir, la llibertat personal dels espanyols i les 
espanyoles. Per tant, no entenem que es qüestioni una vegada més, un auto 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya. Quan realment la pròpia 
consellera, el propi Parlament i el propi Govern de Catalunya, han assenyalat 
que la llei d’Educació de 2010 no queda atacada. Que es presenta unes 
determinades necessitats per determinats ciutadans catalans que demanen 
poder que els seus fills s’escolaritzin en castellà, i no hi ha cap problema. És la 
llibertat d’elecció de cada persona que demana una determinada escolarització. 
Igual que la demanen altres escolaritzacions en diferents idiomes. Jo crec que 
el plenari d’avui, i que tots els consellers i conselleres que estem aquí presents 
hauríem de demanar una millor escola. No una millor escola catalana, sinó una 
millor escola en general. Una millor escola que propugni els valors que s’estan 
perdent, que propugni un ensenyament de qualitat, que propugni posar als 
nostres nens i les nostres nenes en el món. Que el català, el castellà, l’anglès, 
el francès, el àrab, el xinès, siguin idiomes que els nostres fills, o els nostres 
familiars, puguin parlar. Per tant, nosaltres tornem a demanar a aquest plenari 
que no entenem que es torni a portar aquesta moció a debat, quan el Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya ha avalat de nou el català com a llengua 
vehicular. I el propi ministre Wert, aquesta tarda, en la sessió plenària del 
Senat, ha dit que nosaltres, el Partit Popular, acatarà, com sempre fa, les 
sentències. 
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Portaveu del PSC-PM, conseller senyor Francisco Romero: 
Nosaltres estem d’acord amb la moció i hi votarem a favor. L’encapçalem. De 
fet, pensem que, en el fons, és defensar el model d’immersió lingüística. Posar-
lo en valor. Perquè així ha estat reconegut per moltes institucions, també les 
europees. Pensem que no hi ha cap problema en el model d’immersió 
lingüística. I de vegades ens dediquem a crear problemes on no n’hi ha. I 
justament, polititzar temes com aquest, al final això pot afectar el que és la 
cohesió social, la convivència. I pensem que hauria de ser un tema que no 
s’hauria de polititzar. I en tot cas, nosaltres seguim defensant el model 
d’immersió lingüística. 
 
Portaveu d’ERC, conseller senyor Pol Pagès: 
Jo estic d’acord amb el que ha dit ara el senyor Romero, que les llengües no 
s’han de polititzar. En aquest sentit, i fent referència al que parlava el senyor 
Jiménez, el model que actualment tenim, per exemple, al País Valencià. Que 
és un model segregacionista. Com l’actual que planteja aquesta sentència. 
Comporta per exemple, que tinguem més de 100.000 alumnes valencians que 
volen estudiar en català i no poden. Perquè no tenen centres que s’ensenyi 
l’educació reglada en la llengua catalana. Per tant, doncs el que realment des 
d’Esquerra Republicana entenem que és aquesta sentència del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya, és la primera trepitjada contra el model 
d’immersió lingüística que tenim a Catalunya. I que de fet és un model d’èxit 
reconegut per lingüistes de gran prestigi arreu del món. I és un model que 
inicialment permet una cosa, que avui en dia, en una societat cada vegada més 
plural, amb homes i dones i alumnes de diferents orígens, ha de ser molt 
important, que és que garanteix la igualtat d’oportunitats i que garanteix doncs 
el total dret a que tots els alumnes puguin estudiar i puguin aprendre la llengua 
catalana. Pensem que en moltes zones urbanes i geogràfiques d’aquest país 
és molt difícil que determinades persones puguin aprendre el català. I bona 
proba d’això és que unes generacions més grans, que no van poder estudiar 
en català, no saben parlar en català. En canvi els seus fills o néts, que sí que 
han après el català a l’escola, el parlen fluidament i el parlen bé.  
En aquest sentit, des d’Esquerra Republicana, entenem aquesta sentència com 
una nova ingerència de la justícia espanyola. En un àmbit que a Catalunya hi 
ha un ampli consens. La justícia espanyola és una justícia polititzada? Amb 
això no vull dir que des d’Esquerra Republicana qüestionem la clàssica 
separació de poders que hi ha d’haver en tota democràcia. Però el que sí que 
creiem, i és claríssim, és que la justícia espanyola està polititzada. I en temes 
com la llengua, especialment en la llengua catalana, brota i especialment certa 
ràbia a l’hora de emetre determinats posicionaments.   
Per part nostra, que subscrivim aquesta moció, entenem i entendrem sempre, 
que Catalunya som un sol poble, amb indiferència dels diferents orígens que 
pugui tenir la seva ciutadania. I precisament pel fet que som un sol poble, hem 
de batallar per l’escola en català. Una escola plural. Una escola progressista. I 
una escola pública que, en aquest sentit, garanteixi la igualtat d’oportunitats 
entre tots els homes i dones que viuen en aquest país. 
 
Vicepresident quart, senyor Raimon Gusi: 
Molt breument, per replicar a l’amic Carles Jiménez, i dir-li dues coses.  
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Primera, precisament, volem mantenir el punt tercer, perquè parla del nostre 
compromís amb el model d’immersió i amb que es compleixi el que diu la Llei 
d’Educació de Catalunya. Això, precisament, ho fem per intentar ajudar a 
col·laborar en blindar la immersió.  I és precisament el fet de que ho mantenim. 
I després, bé, un comentari de bon rotllo. De complir, tots estem d’acord en que 
s’ha de complir el que s’acorda, no? Però bé, també algun govern d’Europa, 
quan a Europa li diuen que ha de ser el quatre, diuen que serà el cinc. O bé, 
per exemple, algun govern, o alguns governs, deuen bastants diners a 
Catalunya encara, i no compleixen. I no paguen el que s’ha de pagar. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Per posar el tema també una mica sobre el lloc on està. El PP, tradicionalment, 
quan es parla de qüestions vinculades a llengua, país, banderes, treu el discurs 
identitari. Amb la que està caient, i vosaltres ara parleu de banderes, de 
llengües. Jo crec que la majoria de consellers i conselleres en aquest moment, 
voldríem no parlar sobre qüestions identitàries. Si en parlem és perquè ens 
trobem agredits constantment. Però comentaven sobre una escola pública de 
qualitat. Jo crec que tots també hi estarem d’acord amb això. Però el que està 
passant en aquest moment al País Valencià, no només amb els xiquets que no 
poden fer les seves classes en català, sinó que arriben a portar estris per 
escalfar-se als instituts. O el que està passant a Madrid, també, amb els 
mestres i les mestres de la Comunitat. Doncs, precisament, va molt en contra 
d’aquesta suposada qualitat que estan exigint aquí, al país, de l’ensenyament 
públic. I que estaria bé que aquesta voluntat de tenir una escola pública de 
qualitat, doncs l’expressés, no només el país valencià, també a Madrid. I que a 
l’hora de passar la tisora, doncs tinguessin en compte que, tots, el que volem 
és una escola pública i de qualitat. 
 
Conseller del PP, senyor Carles Jiménez: 
Per al·lusions al nostre grup polític. Simplement dir que tots apostem per una 
escola pública de qualitat. Igual que apostem per una escola concertada de 
qualitat. I també una escola privada de qualitat. Que cada persona tingui 
capacitat de poder desenvolupar-se dintre de la persona, dintre de 
l’humanisme, lliurement.  En aquest cas, nosaltres, senyor Navarro, li recordo, 
aquí estem en un moment de crisi, en un moment de crisi que afecta a tots els 
ciutadans i ciutadanes. I sí és cert, que nosaltres estem treballant, estem 
treballant per tirar endavant,  estem treballant perquè hem arribat al govern farà 
escassos sis mesos, estem treballant per fer front a aquelles factures que ens 
van deixar i estem fent front a aquells compromisos adoptats per l’Estatut de 
Catalunya. I en aquest cas, torno a replicar al senyor Gusi, quan el senyor Gusi 
deia: pagui lo que deuen. Senyor Gusi, el senyor Mariano Rajoy i la nostra 
presidenta, la senyora Sánchez Camacho, ha dit i ha reiterat que pagarem els 
750 milions que preveu l’Estatut de Catalunya. Però en aquests moments, els 
calaixos, igual que els calaixos del Consell Comarcal, estan eixugats. I si en 
aquest moment no podem fer front a les necessitats que tenim contretes, 
perquè no es va preveure la crisis, no es va actuar quan s’havia d’actuar, i es 
van fer pedaços com ara ens trobem, doncs senyor Gusi, ens trobem en la 
situació que ens trobem.  
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President: 
Es que veig que el debat està marxant de l’origen de la moció. 
 
Conseller del PP, senyor Carles Jiménez: 
És que és per al·lusions personals al nostre grup. 
 
President: 
És que les al·lusions ara tornen a retroalimentar a unes noves al·lusions. I el 
debat no l’acabarem mai. Per tant, li demanaria que se centrés en el debat, si 
us plau. 
 
Conseller del PP, senyor Carles Jiménez: 
Concreció. Simplement, diem que nosaltres acatem les sentències, acatem els 
autos com és el d’avui. I, també, hem de dir que hem de deixar fer, a veure 
com aquest auto acabarà de funcionar. I per tant, estem a l’espera d’una escola 
pública de qualitat. 
 
President: 
En tot cas, demanaria que els debats que es puguin tenir, i ho dic per tots els 
consellers i conselleres, que ens centréssim en el debat de les mocions que 
parlem. I que per tant, intentéssim no eixamplar el debat en altres fronts. 
 
 
VOTACIÓ: L’acord és aprovat per 22 vots a favor dels consellers presents dels 
grups polítics comarcals de CIU, del PSC-PM, d’ERC i de la CUP-PA, i 2 vots 
en contra dels consellers del grup polític comarcal del PP. 
 
 
(s’incorporen a la sessió la consellera del grup polític comarcal de CIU, senyora 
Ramona Suriol Saumell, i el conseller del grup polític comarcal del PSC-PM, 
senyor Sergi Garcia Barrachina.) 
 
 
VOTACIÓ D’URGÈNCIA 
 
De conformitat amb l’establert en els arts. 91.4 i 97 del ROF, es sotmet 
directament a coneixement d’aquest Ple una moció no inclosa en l’ordre del 
dia, essent declarada, per unanimitat, la  seva urgència.  
 
MOCIÓ QUE PRESENTA LA CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) 
DE L’ALT PENEDÈS EN SUPORT A LES PERSONES PERCEPTOR ES DE 
LA RENDA MÍNIMA D’INSERCIÓ I CONTRA LA DEIXADESSA 
INSTITUCIONAL 
 
La Renda Mínima d’Inserció (RMI) és un programa integral que contempla, a 
més d’una prestació econòmica, diferents mesures de suport personalitzades 
(a través del Pla Individualitzat de Reinserció sociolaboral)  per a persones que, 
per a diferents motius, no disposen dels mitjans suficients per atendre les 
seves necessitats bàsiques. La Generalitat de Catalunya defineix, dins del seu 
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catàleg de serveis, la RMI com a “una acció de solidaritat de caràcter universal 
envers els ciutadans i ciutadanes amb greus dificultats econòmiques i socials 
amb el propòsit d'atendre les necessitats bàsiques per viure en societat, amb 
els recursos convenients per mantenir-se i per afavorir-ne la inserció o la 
reinserció social i laboral”.  El problema rau en la manca de “recursos 
convenients” per a garantir tal inserció social. Manca de recursos que ha portat 
a molts dels perceptors de la RMI a enquistar-se en la necessitat, doncs la 
simple percepció de la RMI no és una solució (ni a nivell personal ni a nivell 
institucional).  
 
En el torn de precs i preguntes del ple del mes de desembre de 2011, la CUP 
preguntava sobre el número de rendes mínimes d’inserció gestionades des del 
Consell Comarcal. Segons la informació facilitada/disponible pel mateix CCAP 
des del mes de maig de 2011 fins al mes de gener de 2012 s'han tramitat 93 
expedients, dels quals cap no ha estat encara resolt per la Generalitat de 
Catalunya. 
 
Els ens locals són els responsables de resoldre aquestes situacions 
d’inseguretat, incertesa i precarietat i, si la Generalitat es nega a resoldre els 
expedients de la RMI, l’administració que gestiona el servei hauria de tenir 
l’obligació i responsabilitat política de donar suport a aquestes famílies. 
 
Trobem inadmissible que aquests expedients de la RMI encara no estiguin 
resolts, ja que les persones que el sol·liciten, acostumen a estar en una 
situació de precarietat molt gran, però encara trobem més inadmissible que des 
dels òrgans de govern d’aquest Consell Comarcal no s’hagi actuat fins al 
passat mes de gener de 2012. 
 
Per tot això, la Candidatura d’Unitat Popular de l’Alt Penedès, proposa que 
aquest ple aprovi els següents ACORDS: 
 

- Manifestar la queixa d’aquest Consell Comarcal a la Generalitat de 
Catalunya denunciant la indiferència i el menyspreu amb el que es tracta 
a les famílies i persones que sol·liciten aquesta ajuda. 

- Denunciar públicament a través d’una nota de premsa aquesta situació. 
- Demanar a la Generalitat que en el termini màxim d’1 mes, resolgui tots 

els expedients de renda mínima d’inserció. 
- Demanar a la Generalitat i als ajuntaments que utilitzin tots els esforços 

professionals i econòmics, no en retallar i perseguir als febles, sinó en 
ajudar a la ciutadania a sortir de la crisi amb la dignitat que qualsevol 
ciutadà es mereix. 

- Que el Consell Comarcal enviï una carta a tots els afectats demanant 
disculpes per aquesta situació i es responsabilitzi davant d’aquestes 
famílies i persones de resoldre el seu expedient amb la màxima celeritat. 

- Enviar aquesta moció i el resultat de la votació als grups parlamentaris 
representats al Parlament de Catalunya per a què tinguin coneixement i 
actuïn en conseqüència. 
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INTERVENCIONS: 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
L’arrel d’aquesta moció, és una moció que ja es va presentar el mes de 
setembre, si no recordo malament. En aquell moment, el que estàvem 
denunciant era l’impagament, per part de la Generalitat, de les Rendes 
Mínimes d’Inserció del mes d’agost, utilitzant un procediment gens habitual i en 
el qual els usuaris o perceptors no van ser informats. Amb lo qual es van 
produir uns problemes molt importants. 
En definitiva, ens varem trobar amb aquell tema, el varem portar el ple i, si no 
recordo malament, es va donar suport majoritari. No recordo ben bé com va 
acabar la votació. En tot cas, el problema és que nosaltres preguntem el mes 
de gener, fem un pregunta en el Ple preguntant quin era l’estat de les Rendes 
Mínimes d’Inserció, de la gestió, perquè se’ns va explicar que el Consell 
Comarcal només gestiona, però no decideix. Doncs volíem saber com estaven 
aquestes Rendes Mínimes d’Inserció.  
En el mes següent ens trobem amb la noticia, dolenta per nosaltres, de que 
des del mes de maig del 2011 hi havia 93 Rendes Mínimes d’Inserció 
pendents; no d’avaluar, sinó de contestar. 
Pensem que amb aquests 426 euros la majoria dels que estem en aquí se’ns 
faria complicat viure, però si a sobre no els tens, encara és molt més complicat.  
La situació, en aquest moment, de moltes famílies és la d’esperar que li arribi la 
Renda Mínima d’Inserció. Clar, entenem que tot això té una tramitació. 
Entenem que, d’alguna manera, algú ha de fer un dictamen que digui si està bé 
o està malament, o si ho podem donar o no podem donar-ho. Però el que no 
pot ser, de cap de les maneres, és que estiguem des del mes de maig del 
2011, aquestes persones estiguin esperat una resolució, ja ni positiva ni 
negativa, sinó que en aquest moment hi ha gent que necessita saber què farà 
el mes que ve. Si podrà pagar la factura de la llum, si podrà pagar moltes 
coses, que en aquest moment no té ni assegurat. 
La intenció inicial d’aquesta moció era anar una mica més enllà. Però, com que 
hem estat parlant, i he comentat amb els meus companys i companyes, 
d’intentar obtenir el suport màxim dels grups comarcals, doncs es traurà una 
part de la part dispositiva que diu: “però encara trobem més inadmissible que 
des dels òrgans de govern d’aquest Consell Comarcal no s’hagi actuat fins al 
passat mes de gener de 2012”. La traiem, tot i que considerem que això és així.  
I finalment, el penúltim punt de la part dispositiva, en el que demanàvem que el 
Consell Comarcal enviï una carta demanant disculpes en aquestes famílies. El 
que farem és modificar aquest redactat, ja que el se’ns proposa és que el 
Consell Comarcal enviarà una carta a aquestes famílies explicant l’aprovació 
d’aquesta moció. I entenem que també, amb el propòsit de comunicar a la 
família que hi haurà un intent del Consell Comarcal de solucionar aquestes 
Rendes Mínimes d’Inserció en el període de temps mínim possible. 
 
President: 
Vull comunicar-li que el Consell Comarcal estarem darrera del departament de 
Benestar Social de la Generalitat per què això se solucioni lo abans millor i es 
pugui solventar ràpidament. 
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En tot cas, senyor Navarro, entenc que la encapçalem els grups Convergència i 
Unió, PSC, Esquerra Republicana, Candidatura d’Unitat Popular i Iniciativa per 
Catalunya Verds, que ara no hi és però que en la Junta de portaveus hi estava 
d’acord també. 
 
Portaveu del PP, conseller senyor Lluís Fernando Caldentey: 
Amb aquesta moció, jo em voldria explicar molt clarament. Nosaltres estem a 
favor de que les Rendes Mínimes d’Inversió es portin a terme. I m’agradaria, 
senyora secretària, que això consti en acta en la forma que m’expressaré. Però 
ens abstindrem en aquesta moció. Perquè entenem que, tal i com està 
presentada aquesta moció, no soluciona el problema. Ni de molt. Aquesta 
moció respon a un programa genèric. I un programa genèric, per més que el 
Consell Comarcal demani, pressioni, escrigui cartes. Si la Generalitat avui en 
dia té econòmicament un dèficit, si no pot econòmicament satisfer a totes les 
famílies que tenen la Renda Mínima d’Inserció concedida. Entenem que això és 
perdre el temps. 
Nosaltres acceptaríem una moció en que el programa fos específic. Que 
entenem que s’hauria de prioritzar. Entenem que s’haurien d’analitzar casos 
concrets socials i actuar a favor de les necessitats reals de cada família. I evitar 
els abusos, que tots sabem que existeixen i que tots lamentem.  
Es possible que els alcaldes això ho dominem més que ningú. És possible que 
els alcaldes veiem els que a la plaça de l’ajuntament prenen el sol cada dia. I 
cobren aquesta renda mínima. I entenem que això són abusos. Quan hi ha 
verdaderes necessitats. O sigui, que nosaltres estem a favor d’intentar que la 
Generalitat pagui.  Però atenent a que la Generalitat econòmicament està molt 
debilitada, entenem que s’haurien d’analitzar casos concretes i actuar en favor 
de les necessitats reals. 
 
Portaveu d’ERC, conseller senyor Pol Pagès: 
En primer lloc, des d’Esquerra, agraïm l’actitud constructiva de la CUP per la 
moció i per la flexibilitat perquè la resta de consellers hi puguem donar suport. 
Tot seguit, des d’Esquerra, ens costa molt concebre un abús viure amb només 
426 euros. En aquet sentit, entenem que el que s’ha fet des del Govern de la 
Generalitat, en aquesta temàtica, és un error flagrant. S’ha basat en un 
prejudici. I els prejudicis mai s’han de generalitzar i molt menys s’ha de fer 
aquest tipus de política. 
Desprès, ara mateix, d’acord, estem en una situació de crisi. Però per a moltes 
famílies això significa que estan en una situació d’emergència. Per tant, i 
remetent-me a lo que parlava a la moció anterior del català de la cohesió 
social, hi ha d’haver uns mínims que s’han de garantir a tothom. I que si bé 
l’economia són números, i tot govern vol presentar uns bons números de cara a 
on sigui, mai de la vida es pot fer pagar la crisi als qui menys culpa en tenen i 
als que estan indefensos. 
En aquest sentit, com es diu en aquesta moció, emplacem a la Generalitat des 
d’aquest Consell Comarcal, per tal que se solucioni això el més aviat possible. 
Que s’enviïn cartes a tots els afectats i que en el termini d’un mes, a ser 
possible, es pugui restablir aquest servei que, com ja he dit, és d’emergència. 
És difícil concebre que viure amb 426 euros al mes, signifiqui un abús. Tot el 
contrari. 
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Portaveu del PSC-PM, conseller senyor Francisco Romero: 
Nosaltres també estem a favor de la moció i l’encapçalarem. Pensem que la 
Renda Mínima d’Inserció es dóna amb unes necessitats objectives. I qüestionar 
el procés, realment, és qüestionar aquestes necessitats d’urgència. Un procés 
que, a més, té informes que fan els professionals que detecten la situació. I que 
per tant, donen suport a donar aquesta Renda Mínima d’Inserció.  
Per tant, en aquest sentit, demanem que el Consell Comarcal, des del Govern, 
es faci el possible perquè aquest procés funcioni. I que respongui, el més ràpid 
possible, a aquesta necessitat . I nosaltres, insisteixo, votarem a favor.  
 
Portaveu de CiU, consellera senyora Maria Rosell: 
Des de la conselleria d’Acció Social del Consell Comarcal es va anar a la 
Generalitat de Catalunya i es va mostrar la preocupació sobre l’estat dels 
expedients de la Renda Mínima d’Inserció, atès que la resolució va molt 
endarrerida. Se’ns va dir que era cert, que estaven molt endarrerits i que ja hi 
estaven treballant per poder-ho avançar. Malgrat això, ja l’any passat, des 
d’aquí el Consell Comarcal, veient que hi havia moltes necessitats, que no 
arribaven els diners a totes les famílies i que no s’estava atenent, ja es va 
començar a treballar i a actuar a sobre.  
Com per exemple, des de l’any 2011 es va signar un conveni amb la Creu Roja 
de 10.000 euros en concepte d’equips d’urgència social, aliments i higiene per 
a la família i bolquers per als infants. D’altra banda, es va signar un conveni 
amb Càritas de 15.000 euros, en concepte de Banc d’Aliments de la comarca. 
També hi ha una línia d’ajuts d’urgència social al Consell Comarcal. Hi ha 
19.000 euros per cobrir les despeses bàsiques per infants i família, de 
subministraments com per exemple, l’electricitat o l’aigua, despeses derivades 
de salut, despeses diverses d’atenció als menors. I per un l’altre costat, els 
ajuntaments tenen partides pròpies, amb el suport de la Diputació de Barcelona 
en concepte d’urgència social.  
La Renda Mínima d’Inserció és una prestació que és competència de la 
Generalitat, tots ho sabem. I si bé nosaltres, des dels Serveis Socials Bàsics, 
els nostres professionals la tramiten, no tenim potestat de resolució. I el que es 
fa, d’una banda, és orientar a la ciutadania sobre els procediments 
administratius que pot utilitzar, la reclamació al Síndic, recurs d’alçada, etc. I 
d’altra banda, derivar a Càritas i a la creu Roja el tramitar Ajuts d’Urgència 
Social. Els professionals de Serveis Socials Bàsics són bons professionals que 
no tracten amb indiferència ni menyspreu a la ciutadania, sinó que 
acompanyen als afectats en la seva situació, donant informació, 
assessorament i tramitant els recursos que es consideren més adients. Ja 
sabem que no per a tothom aquests recursos són els òptims. Evidentment que 
tothom en voldríem més. A ningú agrada que hi hagi persones que realment es 
puguin quedar sense la casa o es puguin quedar sense alimentació. Però sí 
que el que és cert que, dins de les possibilitats que hi ha aquí a aquest Consell 
Comarcal, els nostres professionals intenten donar la màxima atenció a totes 
les famílies. I és el que s’està fent i és el que es farà. Nosaltres continuarem 
treballant amb la Generalitat demanant-los que realment paguin el que es deu i 
puguem donar el màxim d’atencions a les persones. 
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Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Jo crec que hi ha consellers, en aquest cas els del PP, que volen dir les coses 
com les senten. Entenc que és la seva llibertat. 
Però és que sorprèn que els que són pobres delinqueixen sempre. I si a sobre 
ets immigrant, encara ets més delinqüent. Al País Valencià, recentment, hem 
vist que els estudiants eren tractats com a enemics. I mentre en aquell país veí 
continuen mantenint estàtues de dictadors i els fan fills predilectes de la ciutat. 
 
President: 
En tot cas, en la mateixa línia que he comentat abans en la moció anterior, 
m’agradaria que ens centréssim en el debat de la pròpia moció. 
 
 
La moció amb la introducció d’esmenes és la següent: 
 
MOCIÓ QUE PRESENTEN ELS GRUPS COMARCALS DE CIU, PSC -PM, 
ERC, CUP-PA I ICV EN SUPORT A LES PERSONES PERCEPTORES DE LA 
RENDA MÍNIMA D’INSERCIÓ I CONTRA LA DEIXADESSA INST ITUCIONAL 
 
La Renda Mínima d’Inserció (RMI) és un programa integral que contempla, a 
més d’una prestació econòmica, diferents mesures de suport personalitzades 
(a través del Pla Individualitzat de Reinserció sociolaboral)  per a persones que, 
per a diferents motius, no disposen dels mitjans suficients per atendre les 
seves necessitats bàsiques. La Generalitat de Catalunya defineix, dins del seu 
catàleg de serveis, la RMI com a “una acció de solidaritat de caràcter universal 
envers els ciutadans i ciutadanes amb greus dificultats econòmiques i socials 
amb el propòsit d'atendre les necessitats bàsiques per viure en societat, amb 
els recursos convenients per mantenir-se i per afavorir-ne la inserció o la 
reinserció social i laboral”.  El problema rau en la manca de “recursos 
convenients” per a garantir tal inserció social. Manca de recursos que ha portat 
a molts dels perceptors de la RMI a enquistar-se en la necessitat, doncs la 
simple percepció de la RMI no és una solució (ni a nivell personal ni a nivell 
institucional).  
 
En el torn de precs i preguntes del ple del mes de desembre de 2011, la CUP 
preguntava sobre el número de rendes mínimes d’inserció gestionades des del 
Consell Comarcal. Segons la informació facilitada/disponible pel mateix CCAP 
des del mes de maig de 2011 fins al mes de gener de 2012 s'han tramitat 93 
expedients, dels quals cap no ha estat encara resolt per la Generalitat de 
Catalunya. 
 
Els ens locals són els responsables de resoldre aquestes situacions 
d’inseguretat, incertesa i precarietat i, si la Generalitat es nega a resoldre els 
expedients de la RMI, l’administració que gestiona el servei hauria de tenir 
l’obligació i responsabilitat política de donar suport a aquestes famílies. 
 
Per tot això, els grups que la subscriuen ACORDEN:  
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- Manifestar la queixa d’aquest Consell Comarcal a la Generalitat de 
Catalunya denunciant la indiferència i el menyspreu amb el que es tracta 
a les famílies i persones que sol·liciten aquesta ajuda. 

- Denunciar públicament a través d’una nota de premsa aquesta situació. 
- Demanar a la Generalitat que en el termini màxim d’1 mes, resolgui tots 

els expedients de renda mínima d’inserció. 
- Demanar a la Generalitat i als ajuntaments que utilitzin tots els esforços 

professionals i econòmics, no en retallar i perseguir als febles, sinó en 
ajudar a la ciutadania a sortir de la crisi amb la dignitat que qualsevol 
ciutadà es mereix. 

- Que el Consell Comarcal enviï la moció a tots els afectats manifestant 
que aquest Consell farà tot el possible perquè la Generalitat resolgui el 
seu expedient amb la màxima celeritat. 

- Enviar aquesta moció i el resultat de la votació als grups parlamentaris 
representats al Parlament de Catalunya per a què tinguin coneixement i 
actuïn en conseqüència. 

 
VOTACIÓ: L’acord és aprovat per 24 vots a favor dels consellers presents dels 
grups polítics comarcals de CIU, del PSC-PM, d’ERC i de la CUP-PA, i 2 
abstencions dels consellers del grup polític comarcal del PP. 
 
 
VOTACIÓ D’URGÈNCIA 
De conformitat amb l’establert en els arts. 91.4 i 97 del ROF, es sotmet 
directament a coneixement d’aquest Ple una moció no inclosa en l’ordre del 
dia, essent declarada, per unanimitat, la  seva urgència.  
 
 
MOCIÓ QUE PRESENTA LA CANDIDATURA D’UNITAT POPULAR (CUP) 
DE L’ALT PENEDÈS  
 
El dictamen del 27 de juliol de 2011, defineix les retribucions que percebran els 
consellers i consellers amb dedicació parcial i les indemnitzacions per les 
despeses ocasionades en l'exercici del seu càrrec, així com les assistències 
d’aquells membres de la Corporació que no tinguin atribuïda dedicació 
exclusiva ni parcial. 
 
Aquest dictamen estipula que les indemnitzacions són les següents: 

 PLE  C.G C.I PORTAVEUS REUNIONS 

INDEMNITZACIÓ 
 TOTAL 

MENSUAL 
President 109,84 € 304,92 €   1.385,24 € 1.800,00 € 
Vicepresident 
primer 109,84 € 304,92 €   685,24 € 1.100,00 € 
Vicepresidents  
àrees 109,84 € 304,92 € 42,62 €  242,62 € 700,00 € 
Consellers de 
govern 109,84 €  42,62 €  142,92 € 295,38 € 
Portaveus    500,00 €  500,00 € 
Conseller 109,84€  42,62 €   152,46 € 
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Sovint les comissions informatives no es realitzen a l'hora de la convocatòria, 
doncs no es produeix el quòrum necessari de consellers i conselleres que 
haurien d’assistir-hi. També succeeix que hi ha consellers i conselleres que no 
assisteixen a les comissions que tenen assignades. 

 
Igualment passa amb els plens comarcals, doncs tampoc són respectats els 
horaris de convocatòria i mai comencen a l'hora i, alguns consellers i 
conselleres no hi assisteixen incomplint així amb les seves obligacions. 
 
Des de la CUP de l’Alt Penedès creiem en la necessitat de la transparència en 
la gestió política i la responsabilitat que se’n deriva. Defensem que tots els 
polítics/ques hem de donar exemple a la ciutadania. Com a representants 
polítics a l’administració tenim les responsabilitats que comporta aquest càrrec i 
hem de donar exemple d’aquest compliment al que ens obliga el dictamen 
d’indemnitzacions. 
 
Per tot això, la CUP de l’Alt Penedès proposa que el Ple del Consell Comarcal 
aprovi els següents punts: 
- Que els consellers i consellers que no assisteixin a les comissions 
informatives vegin reduïda la seva indemnització en 42,62€. 
- Que els consellers i conselleres que no assisteixin als plens del Consell 
Comarcal vegin reduïda la seva indemnització en 109,84€. 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
L’exposició és prou clara. I jo crec que, si ara fem un cop d’ull a aquest plenari, 
observarem que de 33 només hi som 26. 
Això no vol dir que no entenguem el per què alguns no hi poden assistir. Hi ha 
companys que tenen Ple avui en el seu ajuntament i, per tant, difícilment 
podran estar aquí i estar en allà. 
Però en tot cas, el que sí que considerem és que el que s’ha de fer és complir 
aquest dictamen que es va aprovar el mes de juliol. En el qual es deixa molt 
clar que les indemnitzacions per comissions informatives i per plens són unes. I 
per tant, per intentar donar exemple, també. Perquè ja varem dir quan varem 
entrar al Consell Comarcal les impressions que sembla des de fora que aquí al 
Consell Comarcal es ve a no fer res. I aleshores creiem que és important donar 
aquest exemple. És a dir, en realitat, el que estem fent és fer el que fan molts 
treballadors cada dia. I és que si arriben tard a treballar els hi és descomptat 
del sou. I per tant, entenem que consellers i conselleres comarcals, com a 
polítics que representem a uns quants ciutadans que ens han votat, tenim 
l’obligació de ser honestos. 
 
President: 
Hem votat la urgència d’aquesta moció perquè, i ja ho vaig dir en el seu dia, 
crec que és bo que les mocions que presenten els grups vagin totes a Ple. I 
com que el ROC ens obliga a votar la urgència, doncs així ho fem. 
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Hi ha una aprovació del dia de la Constitució del Consell Comarcal, en el Ple 
de Cartipàs, en el qual, precisament, quan es refereix a les percepcions de 
consellers i conselleres com a retribucions per assistències, doncs literalment 
diu: “Les quantitats esmentades en concepte d’assistència es percebran només 
per la concurrència efectiva a les sessions del Ple, de les comissions 
informatives, de la Junta de Govern o de les reunions d’Àrea. Així mateix, no es 
percebran més de 10 assistències per any del Ple, i de les comissions 
informatives, ni més de 12 assistències a l’any de la Junta de Govern, i de les 
reunions d’Àrea, encara que el nombre de sessions a les quals s’hagi assistit 
fos superior.” 
Com que el tema aquest de les percepcions per assistència són còmputs 
anuals, i per tant està prorratejat i dividit en 12 mensualitats, el que correspon 
és que cada 12 mesos es facin les comprovacions pertinents d’assistències a 
plens, assistències a comissions informatives, assistències a reunions i a partir 
d’aquí es facin les compensacions pertinents. I les compensacions vol dir que 
els certificats de no assistències s’hauran de descomptar en el primer mes 
següent. 
Per tant, jo entenc que no procediria l’aprovació aquesta moció, en el sentit de 
que és recurrent respecte a una cosa ja aprovada i que, d’acord amb 
intervenció i amb secretaria, ja s’aplicarà i s’aplica d’aquesta manera. Per tant, 
jo considero que lo correcte fora, o no aprovar la moció, o deixar-la a sobre la 
taula. O en tot cas, aquest és el meu posicionament. A partir d’aquí, els grups 
del Ple del Consell podran dir la seva, i si consideren una altra cosa, votarem i 
ja està. No hi ha cap problema. Només poso en consideració el fet de que 
estem obligats a complir-ho això. Per tant, no ho podem entendre d’altra 
manera.  
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Nosaltres continuem pensant que és necessari portar aquesta moció. 
 
President: 
Bé, doncs, intervencions dels demés grups. 
 
Portaveu del PP, conseller senyor Lluís Fernando Caldentey: 
Jo crec que el Partit Popular, en aquest cas, defensarà la posició del Cartipàs 
de la Constitució. Entenem que nosaltres hem de treballar per construir. Ja 
varem entrar amb el ROC, ara volem entrar amb un tema del Cartipàs 
Constitucional quan es va fer en un ple del Consell Comarcal. Si queda reflectit 
en comptes anuals, senyor president, com diu vostè, entenc que aquest tema 
ja es toca. No cal modificar-lo, per nosaltres. 
 
Portaveu d’ERC, conseller senyor Pol Pagès: 
Per part nostra, no votarem a favor d’aquesta moció. Perquè, com ha dit el 
president, entraríem en contradicció, precisament, en el que ja varem aprovar 
en el Ple de Cartipàs. Per tant, seria una redundància en aquest sentit. És a dir, 
el que de fet aquesta moció proposa. I és una cosa que està prevista i que es 
farà d’acord amb els serveis jurídics i d’acord amb intervenció.  
En aquest sentit, aquesta moció si que presenta una cosa que és interessant i 
que em sembla que és adient per a molts de nosaltres i per al públic o per qui 



 

ACTA NÚM. 2/2012 
P080312 

 46 

sigui, i és que, en alguns casos, hi ha consellers que no actuen de forma 
responsable a l’hora d’assistir a les comissions i als plens. En aquest sentit, 
una cosa  que sí que demanaríem és, per una banda, aquells consellers que 
han assumit una responsabilitat, que realment siguin conseqüents amb aquesta 
feina. I en segon lloc, aquells ajuntaments que, pel que sigui, fan comissions, 
plens o el que sigui en dies que el Consell Comarcal té agendats i 
calendaritzats, des de principis d’any, comissions, plens, juntes de portaveus, 
que es canviï de dia. Potser en això seria interessant que el mateix Consell 
Comarcal torni a enviar a cada ajuntament aquests calendaris. Avui en tenim 
un bon exemple. Tres companys de diferents grups, tots tres de l’Ajuntament 
de Gelida, han hagut d’abandonar el Plenari, precisament, perquè tenen Ple a 
l’Ajuntament. No hi ha altres dies per fer un Ple que no sigui el mateix dia que 
el Consell Comarcal? En aquest sentit, doncs, creiem que això seria 
interessant.  
Però a aquesta moció hi votarem en contra perquè, ja ho he dit, entra en 
redundància amb el que ja està aplicant aquest Govern. 
 
Portaveu del PSC-PM, conseller senyor Francisco Romero: 
Nosaltres també emplacem a que es compleixi el que ja es va acordar. I també 
afegiria algun argument més sobre el tema d’aquesta normativa. Perquè s’ha 
donat en algun ajuntament que alguna regidora, el mateix dia estava de part 
del naixement del seu fill i tampoc ha valgut aquest argument. Vull dir que, 
realment, fins i tot per temes de salut, doncs és una normativa que s’hauria 
d’adaptar a aquests casos que, objectivament, no pot assistir i en canvi se li 
aplica el mateix descompte. Vull dir que, realment, és una normativa que 
s’hauria de posar al dia, com s’ha fet al Parlament de Catalunya o en altres 
llocs. 
 
President: 
En tot cas, el que si que és clar és que, com que és per tema d’assistència i a 
més a més, per concurrència efectiva, s’entén efectiva. I per tant, efectiva no 
pot ser d’altra manera que la concurrència efectiva. Un pot estar malalt o pot 
tenir ple a no sé on, però aquí la llei parla de concurrència efectiva. Efectiva. 
El que està clar és que hi ha una altra cosa que penso que és un tema que 
està sortint aquí i que penso que s’ha de dir claríssimament. Que també hi ha 
un tema de responsabilitat personal de cada un de quan assumeix un càrrec 
públic per elecció, o per designació. Hi ha d’haver aquella responsabilitat 
d’assistència i de fer la feina que pertoca. I per tant, aquí hi ha un tema de 
responsabilitat personal. I cada un ha d’assumir-la. I hem d’exigir-la com a 
institució i com a societat. Hem d’exigir-la. 
Per altra banda, el tema dels plens dels ajuntaments. Doncs és evident que 
s’ha d’intentar coordinar al màxim possible tot això. En tot cas, estarà bé que 
fem arribar una altra vegada als ajuntaments això, per tal de que podem 
coordinar millor el tema dels plens i les comissions informatives. 
I per tant, com a Convergència i Unió, dir que nosaltres també, evidentment, 
entenem que havent aprovat aquesta part en el Ple de Cartipàs del Consell 
Comarcal, no correspon ara aprovar aquesta moció en aquest sentit. Ja que 
estaríem parlant del mateix.  
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I a més a més, jo considero que hi ha alguna qüestió a la part dispositiva en 
quan al tema dels plens del Consell Comarcal que diu: “... i mai comencen a 
l’hora...”  el  “mai”, algun dia potser si que hem començat a l’hora, conseller, 
algun dia potser sí. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
No puc assegurar-ho, però tinc molts dubtes de que això hagi estat així.  
 
President: 
No, no, segur que hi ha algun dia que ha estat així. A i 30 ò a i 31, segur que hi 
ha hagut algun dia que sí. En tot cas, em refereixo a la paraula “mai”.  
En algun altre punt a la moció es parla de que “la majoria”, “molts”. Llavors, 
aquí no es pot dir res, perquè és molt genèric. Però el “mai”... Bé, era un 
comentari només. No li hem de donar més importància. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
En definitiva, el que ve a demanar aquesta moció és refermar-se en aquell 
dictamen que varem discutir en el seu moment i que va ser aprovat per aquest 
plenari. No ho estem qüestionant. Ho varem fer en el seu moment. En aquest 
moment no qüestionem aquest dictamen. El que sí estem demanant és que 
s’apliqui aquest dictamen. No se’ns pot dir que estem presentant una moció, 
que reforça un dictamen que ja s’havia presentat. Perquè quan vosaltres en un 
dels plens hi havia un dictamen de nomenament del gerent i aquell 
nomenament no estava fet de forma correcta Per tant, no te res a veure. L’únic 
que estem demanant amb aquesta moció és que es reforci aquell dictamen. 
Que realment es tiri endavant.  I també ens agradaria saber si d’aquí 4 mesos, 
quan torni a fer el recompte, hi hauran consellers i conselleres que hauran de 
venir aquí a pagar en efectiu o amb una transferència la diferència. Com ho 
farem això? 
 
President: 
En tot cas, se’ls hi descomptarà de les properes. 
 
En tot cas, conseller, hi ha una aprovació que es va fer que diu el que hem de 
fer. I l’únic que hem de fer és fer-ho. I per tant, entenc que ara no té res a veure 
el que ha comentat sobre una aprovació que varem fer sobre el gerent o no. 
Entenc que no té res a veure amb aquest punt. Ha estat un exemple que vostè 
ha posat. Però jo entenc que no té absolutament res a veure amb aquest punt. 
 
 
VOTACIÓ:  La proposta és rebutjada per 17 vots en contra dels consellers 
presents dels grups polítics comarcals de CIU, d’ERC i del PP, 1 vot a favor del 
conseller del grup polític comarcal de la CUP-PA, i 8 abstencions dels 
consellers presents del grup polític comarcal del PSC-PM. 
 
 
9- Precs i Preguntes. 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
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Bé, quan hem començat heu explicat una carta que hem rebut des del 
Departament de Mobilitat i Sostenibilitat. Ens agradaria saber, realment, quines 
gestions ha fet el Consell Comarcal per aconseguir aquest canvi d’actitud del 
Departament de Mobilitat i Sostenibilitat, respecte el servei d’autobusos 
Vilafranca-Barcelona nocturns. 
 
Després, hem demanat que, quan es va fer la publicació en el BOP de 
l’aprovació del ROC, hem demanat per correu electrònic que aquest ROC, com 
que en allà explica que estarà en exposició pública, doncs hem demanat que 
aquesta proposta de ROC estigui penjada a la pàgina web, perquè sigui més 
accessible. Aquest matí ho he mirat i no hi era.  
 
Per últim, a partir de l’aprovació d’aquest ROC, ens heu entregat uns informes 
que nosaltres varem demanar en el seu moment. Uns informes que justificaven 
o no unes propostes que s’havien rebut per correu electrònic. I com que has 
comentat, quan estàvem a la Junta de Portaveus, que l’acabaves de rebre i  
que no havies tingut temps de mirar-t’ho. És que a la data de l’informe posa 2 
de febrer. És 2 de febrer la data? 
 
President: 
Jo no ho sé. Això la secretaria ho dirà. Jo, en tot cas, l’he rebut avui. Això sí 
t’ho asseguro. 
 
Secretària: 
La data de l’informe és de 9 de febrer, referit a data de les comissions 
informatives del Ple en què es va aprovar inicialment el ROC, el 16 de febrer de 
2012. 
 
President: 
O sigui, jo entenc que tu vas demanar un informe sobre com s’havia procedit 
d’acceptar, o no, les diferents al·legacions que s’havien presentat a la jornada 
de participació i tot plegat. I en tot cas, jo entenc que aquest devia ser un 
procediment que es devia fer l’informe pertinent en el moment de fer tot aquest 
procés: I és el que ens han fet arribar avui. En tot cas, ho tinc entès així. Però 
jo, personalment, l’he vist avui. 
 
 
Portaveu de la CUP-PA, conseller senyor Xavier Navarro: 
Val. 
 
Consellera del PSC, senyora Susanna Mèrida : 
Des del grup comarcal del Partit dels Socialistes de Catalunya volem fer un 
prec. És un prec molt breu. És un prec que fem a la resta de companys, de 
consellers i conselleres del Consell Comarcal. I, molt especialment, als 
consellers i conselleres de Govern. És un prec que l’únic que pretén és vetllar 
pel bon funcionament d’aquesta institució. Per tant, vull que se’l prenguin amb 
ànim constructiu, perquè està fet amb aquesta intenció. I és recordar amb tots 
els consellers i conselleres que la funció que tenim en aquesta cambra és 
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vetllar i treballar pels ciutadans i ciutadanes del territori. I fer-ho de la mà i amb 
el màxim respecte als governs que aquests ciutadans i ciutadanes han escollit. 
Per tant, sé que la majoria treballen en aquest sentit i m’agradaria que 
continués sent d’aquesta manera. Amb respecte institucional als territoris i als 
governs que han estat escollits pels ciutadans i ciutadanes del Penedès. 
 
President: 
En tot cas, quant al tema de les accions sobre el bus nit, conseller, millor li 
contestarem per escrit, si no li sap greu. Perquè les accions també han estat 
conjuntes amb l’Ajuntament de Vilafranca i Ajuntaments afectats. I per tant, en 
tot cas, li farem per escrit. 
Quant al tema de penjar el ROC a la web, hem de procedir i penjar-li.  
El tema de l’informe, ja li hem contestat. 
I en quant a la consellera, estem d’acord. Estem d’acord que hem de treballar 
per la ciutadania. D’acord amb els ajuntaments. I a favor, sobretot, de que la 
ciutadania acabi rebent tots aquells serveis i totes aquelles necessitats que hi 
ha en marxa. El que passa, i que vostè també sap que, de vegades, es poden 
produir defectes en el format de com dir-ho. I tots sabem que també hi entra un 
punt, a vegades també, de certa diferència política. I vostè sap que és així, 
senyora consellera. I per tant, jo lo que li demanaria, en tot cas, es que els 
consellers i conselleres d’aquest Consell Comarcal, i els del Govern, han de 
treballar, com vostè bé ha dit, a favor dels ciutadans i d’acord amb els 
ajuntaments. I així ho estem fent i ho farem. Totalment d’acord, consellera. I 
això ens ho hem d’apuntar tots.  
Només recordar que avui és el dia de la dona. I que, per tant, cal tenir-ho molt 
en compte. Celebrar-ho en la part que es pugui. I seguir lluitant i treballant per 
aquests drets. Gràcies. 
 
 
I sense més assumptes a tractar, el president aixeca la sessió quan són les 
21:28 hores, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 


